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ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2019 YILI HAZĠRAN AYI TOPLANTISI I. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-06                                         Toplantı Tarihi   : 10/06/2019  

Toplantı Yeri : ĠBB Meclis Salonu                                 Toplantı Saati     : 18.00 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

Yazılı Önergeler:  

1. Ġçinde hayvan, insan, çöp atıkları ve egzoz gazlarının oluĢturduğu ağır metalleri içeren kuru 

materyaller ile ilgili konunun çağdaĢ metotlarla çözülebilmesi için bir irade oluĢturulması 

gerekmektedir. Bu irade Türkiye‟de ilk ve devrimsel bir uygulamanın anahtarı olacaktır. Ġzmir‟imize 

yakıĢacak bu iradenin ortaya konabilmesi için gereğinin yapılabilmesini saygılarımla arz ederim. 

(CHP Grubu Mensubu Meclis Üyesi Alpaslan BĠLEN.  

2. UNESCO kapsamında hazırlanması gereken Yönetim, Doğal Afetler, Turizm Master Planlarının 

etkin, sürdürülebilir ve geleceğe yönelik hazırlanmasını sağlamak, UNESCO miraslarımız ve 

adaylarımız hakkında daha fazla söz sahibi olabilmek, çalıĢmaları yönlendirebilmek, hazırlıklar 

sürecinde yapılacak geniĢ katılımlı toplantılar nedeniyle süreç boyunca ve sonrasında Kongre 

Turizmini canlandırarak Bölge Turizmine katkı sağlamak maksadıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığında Ġzmir‟de (Tokyo ve Atina da olduğu gibi) “UNESCO 2‟NCĠ KADEME BÖLGESEL 

MERKEZ KURULMASI” hususunun Meclis Gündemine alınmasını arz ederim. (ĠYĠ Parti Grubu 

Mensubu Meclis Üyeleri Kemal SEVĠNÇ, Nezih ÖZUYAR.  

3. Okul Servis Sürücülerine, taksi sürücülerine ve toplu ulaĢım aracı sürücülerine, Belediyemizce  

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Eğitimi verilmesini arz ve öneriyoruz. (CHP Grubu Mensubu Meclis 

Üyesi Birgül Sural ÜNER.  

4. Belediyemiz bünyesinde faaliyet gösteren Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü 

hepimizin bildiği üzere Ġzmir genelinde ciddi baĢarılara imza atmaktadır. Bahsettiğimiz kulübümüzün 

bünyesinde yedi adet engelli spor branĢı bulunmaktadır. Bu spor branĢlarının Ġzmir genelindeki 

engelli gençlere daha yoğun bir Ģekilde ulaĢımı konusunda çalıĢma yapılmasını, eksik ve 

ihtiyaçlarının tespit edilip giderilmesi hususunun görüĢülmesini arz ederiz. (AK Parti Grubu Mensubu 

Meclis Üyesi Ahmet Uğur BARAN, CHP Grubu Mensubu Meclis Üyesi Dolunay BAYER.  

5. Ġzmir ili, Aliağa ilçesi ülkemizin önemli ağır sanayi bölgelerinden birisi olup; Belediyemiz 

önderliğinde bölgenin toprak, hava ve su kirliliğinin tespiti için bilimsel bir çalıĢma yapılmasını 

bilgilerinize arz ederiz. Saygılarımızla. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyeleri Sedat SARI, Çağlar 

GÜLEZ, Saadet ÇAĞLIN, Hakan BARÇIN, RaĢit DĠRĠM.  

6. Halk TaĢıt Uygulaması Projesi adı altında uygulanan sabah 06:00 ile 07:00 arası, akĢam 19:00 ile 

20:00 saatleri arasında %50 indirim uygulanan tarifenin sabah 05:00 ile 07:30 arası, akĢam 18:00 ile 

20:00 arası değiĢmesini Meclisimize öneriyorum. Saygılarımla arz ediyorum. (AK Parti Grubu 

Mensubu Meclis Üyesi Hüsnü BOZTEPE.  

7. Ġzmir'imizin 30 ilçesinde 1294 muhtarımızın Ġzmir BüyükĢehir Belediye hudutları içerisinde toplu 

taĢımaları kullanmaları halinde 1 KrĢ ulaĢım sağlanmasını Adalet ve Kalkınma Partisi Grubu olarak 

öneriyoruz. (AK Parti Grubu Mensubu Meclis Üyesi Fikret MISIRLI.  

 IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

1. 4-8 Mayıs 2019 tarihlerinde Ġtalya'nın Napoli kentinde düzenlenen WTC 2019 Dünya Tünel 

Kongresine, “Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F. Altay - Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi” 
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kapsamında Kontrol ġefi Gülay UYSAL AKIN, Harita Mühendisi Osman BALIKAY ve ĠnĢaat 

Mühendisi Aykut AFYONCU katılmıĢtır. Yol, yemek ve konaklama giderleri yüklenici firma 

Gülermak Ağır San. ĠnĢ. ve Taah. A.ġ. tarafından karĢılanan katılımcıların, diğer yasal harcırahlarının 

Raylı Sistem ġube Müdürlüğü 2019 Mali Yılı Bütçesinin 03.3.3.01 YurtdıĢı Geçici Görev Yollukları 

tertibinden karĢılanması için 03/05/2019 tarihli ve 103310 sayılı BaĢkanlık Makamı Olur'u alınmıĢtır. 

Bilgilerinize arz ederim. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER. (Banliyö ve Ray.  

Sis. Yat. Dai. BĢk. E.123451) 

 V. BAġKAN TARAFINDAN DOĞRUDAN GÜNDEME ALINAN ĠHTĠSAS 

KOMĠSYONLARINDAKĠ ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Avrupa Birliği ve Dış İlişkiler Komisyonuna havale edilen; Çin Halk Cumhuriyeti tarafından 

açıklanan “Bir KuĢak Bir Yol” giriĢimi Pekin‟den Londra‟ya kadar olan yol üzerindeki ülke ve 

kentleri kapsamaktadır. Bu kapsamda Ġzmir‟den geçen ANTĠK ĠPEK YOLU‟nun yeniden yaĢama 

geçirilmesi ve bunun ekonomik, sosyal ve kültürel boyutlarının belirlenmesi hususunda karar 

alınmasını tensiplerinize sunarım. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyesi Burhan Suat ÇAĞLAYAN. 

 2. “Halk TaĢıt Uygulaması Projesi” adı altında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesine ait toplu taĢıma 

araçlarına 01/06/2019 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere “hamile olan ve annesi ile birlikte 10 

yaĢına kadar olan çocuğuyla” tüm toplu ulaĢım araçlarında saat 08:00 ile 20:00 arası %50 indirim 

uygulamasının “Hukuk Komisyonunca görüşüldükten sonra değerlendirilmesinin” oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin UlaĢım – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (AK Parti Grubu 

Mensubu Meclis Üyesi Hüsnü BOZTEPE.  

 3. Küçük yaĢta çocuğu bulunan ailelerin sosyal hayatta daha fazla yer alabilmesi, çocukların en 

masum oldukları dönemde maddi ve manevi olumsuzluklar sebebi ile Ģehirden, doğadan ve sosyal 

hayattan alması gereken payı alabilmesi için yerel yönetimlere büyük görevler düĢmekte olup; bu 

amaçla Ġzmir ili içerisinde, 0-5 yaĢ (0-60 ay) arası çocuğu bulunan ailelerin çocukları ile birlikte 

sosyal hayatta daha aktif olarak yer alması için, aileye ait olacak Ģekilde Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesine bağlı tüm toplu taĢıma araçlarında kullanılmak üzere ve 0-5 yaĢ arasında olan çocuk 

yanında iken kullanabileceği indirimli veya ücretsiz ulaĢım kartı verilmesinin “Ulaşım ve Hukuk 

Komisyonlarınca görüşüldükten sonra değerlendirilmesinin”oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Gaziemir Belediye BaĢkanı Halil ARDA ile CHP Grubu 

Mensubu Meclis Üyeleri Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Necati KIRMAZ, Ġbrahim ÖZKARA, 

Ġlhan ÖZKÖSE.  

 VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan 

Ek-5 Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (II) ve (III) 

sayılı Dolu-BoĢ Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için 

önerge ekindeki evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. 

Dai.BĢk.E.127994)  

 2. 5393 sayılı Belediye Kanununun 49. maddesinin 3. fıkrası gereği, 15/06/2019-31/12/2019 

döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra yeni göreve baĢlayacak olan SözleĢmeli 

Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2019 tarihine kadar ödenmek üzere, adedi ile birlikte 

unvanı belirtilen kadro karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı Bütçe ve Mali Kontrol Genel 

Müdürlüğünün 10/01/2019 tarihli ve 148 sayılı Genelgenin 2. maddesi doğrultusunda; 2 adet DiĢ 

Tabibi‟ne her biri için 3.586,00-TL tespit edilen net ücret ile söz konusu Genelgenin 3. maddesinde 

belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.125813) 

 3. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi” kapsamında Ġzmir kırsalındaki 

ilçelerde Saanen, Kıl ve Maltız Keçi/Teke, Sakız, Kıvırcık, Sönmez ve Tahirova Koyunu/Koç 

yetiĢtiriciliğine yönelik ıslah çalıĢmalarına destek olmak, küçük üreticileri desteklemek ve küçükbaĢ 

hayvan yetiĢtiriciliğinin yaygınlaĢtırılmasına yönelik Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Damızlık 

Koyun-Keçi YetiĢtiricileri Birliği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk. E.123452) 
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 4. Belediyemizin yatırımı olan, Balçova ilçesi, Deniz Feneri Sokak ve MithatpaĢa Caddesi üzeri yol 

geniĢleme ve düzenleme çalıĢmaları yapılacak ve söz konusu iĢte, bakım, onarım ve iĢletmesi GDZ 

Elektrik Dağıtım A.ġ.'ye ait olan yol aydınlatma direkleri yol kotunda kalmakta ve projesine uygun 

imar yolunun açılabilmesi, sürüĢ güvenliğinin sağlanabilmesi için deplase edilmeleri gerekmekte 

olup; bu kapsamda GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. ile Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokol kapsamında 

yer alan iĢlerin Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından yapılması hususlarının görüĢülmesi. (Fen 

ĠĢl.Dai.BĢk.E.128014) 

 5. Kültür ve Turizm Bakanlığı Devlet Opera ve Balesi Genel Müdürlüğü ile Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi iĢ birliği kapsamında Kültürpark Atatürk Açıkhava Tiyatrosunda gerçekleĢecek 

etkinliklerle ilgili hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ü imzalaması için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER‟e yetki verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Kültür ve 

San.Dai.BĢk.E.128007) 

 6. Belediyemiz yetki alanında bulunan meydan, bulvar, cadde ve ana yolların süpürülmesi, yıkanması 

ve temizlenmesi, Konak ilçesi Atatürk Caddesindeki (Kordon, Pasaport, Pier) çöplerin toplanması ve 

taĢınması iĢleri için 01/10/2019 – 31/12/2020 tarihlerini kapsayan "Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Atık 

Yönetimi Dairesi BaĢkanlığı Görevleri Kapsamında Kullanılmak Üzere ĠĢ Makinesi ve Araç 

Kiralanması ĠĢi"nin 15 ay süre ile gerçekleĢtirilmesi hususunun görüĢülmesi. (Atık 

Yön.Dai.BĢk.E.129758) 

 7. Kent ArĢivi ve Müzeler ġube Müdürlüğümüzce bastırılmıĢ olan, Önergede ismi yazılı kitapların 

maliyetleri ile kitabevlerine satılırken uygulanacak %25 indirimi ve kitabın BaĢkanlık Makamı Olur'u 

ile ücretsiz dağıtımı göz önüne alınarak oluĢturulan satıĢ fiyatları teklifinin değerlendirilmesi ile söz 

konusu kitapların satıĢının 03.1.1.02 Kitap Yayın vb. SatıĢ Gelirleri tertibine gelir kaydedilmek üzere 

yapılabilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.123453) 

 8. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; Güzelbahçe Belediyesine ait önerge eki listelerde gösterilen 

toplam 189.132,95-TL ve toplam 198.847,86-TL aktarma yapılmasına yönelik, 02/05/2019 tarihli ve 

28 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.128012) 

 9. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı Tarife Cetveline ek olarak, KarĢıyaka ilçesi 

sınırlarında kurulan pazar yerlerinde belirlenen alanlarda faaliyet gösterecek olan gevrek satıĢ 

stantlarına yönelik hazırlanan, “2019 Mali Yılı Pazar Yerleri Gevrek SatıĢ Stantları Günlük Tarife 

Cetveli”nin önerge ekinde yer aldığı Ģekliyle belirlenmesine yönelik, 07/05/2019 tarihli ve 63 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.123448) 

 10. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğü bünyesinde bulunan 

beach kafeteryalarımızda uygulanacak ücret tarifelerinin önergede belirtildiği Ģekilde belirlenmesine 

yönelik, 06/05/2019 tarihli ve 68 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.123446) 

 11. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğü bünyesinde bulunan 

iĢletmelerde satılan alkollü içeceklerin önerge ekinde bulunan fiyatlardan satıĢının yapılması ve 

alkollü içeceklere gelecek ÖTV zammı kadar fiyat artıĢı yapılabilmesine yönelik, 06/05/2019 tarihli 

ve 65 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.123449) 

 12. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesinin Gece Pazarı Yer Tahsis Ücretlerinin günün 

Ģartlarına göre önerge eki listede belirtildiği Ģekliyle değerlendirilmesine yönelik, 06/05/2019 tarihli 

ve 67 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢ. ve Kar.Dai.BĢk.E.123450) 

 13. Bornova ilçesi, Çamdibi Mahallesi, 3340 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmazın kamulaĢtırma dıĢı 

kalan 440,69 m²'lik kısmı için toplam 350.789,24-TL kamulaĢtırma bedelinin taĢınmaz malikine 

ödenerek Belediyemiz adına tescil edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.128004) 

 14. KarĢıyaka ilçesi, 32493 ada, 16 no‟lu, 123,96 m² alanlı taĢınmazın 1623/4132 (48,69 m²) hissesi 

Belediyemiz adına, 2509/4132 (75,27 m²) hissesi ise Hatice ÖZPAY, Dilek ÖZPAY, Ġksan ÖZPAY ve 

Veli ÖZPAY adına elbirliği mülkiyeti ile kayıtlı bulunmakta olup; söz konusu taĢınmazdaki 

Belediyemize ait 1623/4132 (48,69 m²) hissenin, diğer hissedarlar adına bedeli karĢılığında veya kat 

karĢılığı satıĢının yapılması hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.127997) 

 15. Bornova ilçesi, Altındağ Mahallesi, 296 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmazın kamulaĢtırma dıĢı kalan 

ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Doğal ve Ağaçlık Karakteri Korunacak Alana isabet eden 

359,93 m²'lik 15090 no‟lu parsel olarak tescilli taĢınmazda Ġsmet ÜLÇAY 1/20 hissesine tekabül eden 

kısmının 10.258,05-TL bedelle, Muammer ÜLÇAY 1/20 hissesine tekabül eden kısmının     
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10.258,05-TL bedelle, Onur Ġsmail DURUKAN 1/10 hissesine tekabül eden kısmının 20.516,01-TL 

bedelle satın alınarak Belediyemiz adına tescil edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.127999) 

 16. Karabağlar Belediye Meclisinin 02/05/2019 tarihli ve 39/2019 sayılı Meclis Kararına konu; Arap 

Hasan Mahallesinde bulunan mevcut 238 no‟lu Sokağa “Müzeyyen Senar Sevgi Yolu” ismi verilerek 

değiĢtirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E. 125812) 

 17. Urla Belediye BaĢkanlığının 06/05/2019 tarihli ve 12843 sayılı yazısı ve eki Songül 

BAĞKURAN'a ait dilekçeye konu; Rüstem Mahallesinde bulunan mevcut 2018/14 no‟lu Sokağın 

“Çağlar YILMAZ” olarak isimlendirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.128009) 

 18. Beydağ Belediye Meclisinin 06/05/2019 tarihli ve 22 sayılı Meclis Kararına konu; Cumhuriyet 

Mahallesinde bulunan Çıngırak Sokak ile Arif Sokak arasında kalan önerge eki krokide iĢaretli ve 

isimsiz olan sokağa "BaĢ" isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.125811)  

 19. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında, 

14/01/2019 tarihli ve 615 sayılı CumhurbaĢkanı Kararı ile Afete Maruz Bölge olarak ilan edilen 

alanın belirlenmesi ile maddi hatalar kapsamında yapılan düzenlemelerin incelenmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.125810) 

 20. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; 

26534 ada, 3 parselin maliki Biva Mimarlık Mühendislik ĠnĢaat Taahhüt Sanayi ve Ticaret A.ġ. 

tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125801) 

 21. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına; 

33374 ada, 1 parselin malikleri Mehmet TURAN vekili Av. Orkun GÜLAÇ, Ömer Levend 

AġIKOĞLU ve Mehmet Talat AġIKOĞLU tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125799) 

 22. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 37252 ada 5 parsel maliklerinden Ertuğrul GÜLLÜ, 37269 ada 3 parsel maliki 

Pehlivan TaĢımacılık Araç Alım Satım Turizm Nakliye Petrol ĠnĢaat Gıda Makina Ġmalat San. ve Tic. 

Ltd. ġti., 37235 ada 7 parsel maliklerinden Saffet ERASLAN, 33321 ada 40 parsel maliklerinden 

Erdal YURTTAġ varisi Salih YURTTAġ, 37269 ada 4 parsel maliki Ahmet YAVUZ, 4057 parsel 

maliklerinden DurmuĢ Akif ÖZBEK ve 37274 ada 4 parsele iliĢkin Mustafa ÇAPA tarafından askı 

süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125809) 

 23. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 2449 ada 2, 7, 13 ve 14 parsellerin maliklerinin vekili Memnune BAHÇIVAN 

tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125808) 

 24. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 2439 ada, 2 parsel maliklerinden Ali ÇÖMEZOĞLU tarafından askı süresi içerisinde 

yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125807) 

 25. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; KarĢıyaka Belediye BaĢkanlığı tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 

incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125806) 

 26. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 26104 ada, 1 parsel maliki BaĢarı Akaryakıt Nakliye Otomotiv ĠnĢ. Taah. Hayv. Gıda 

Tur. San. Tic. Ltd. ġti. tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.125805) 

 27. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 25084 ada 1 parsel ve 25085 ada 1 ve 2 parsellerin maliki Harun KAYA vekili Meral 
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CELEP tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.125804) 

 28. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 26225 ada, 1 parselin maliki Sesa Besicilik Yem Turizm Gıda ĠnĢaat Sanayi ve Ticaret 

Ltd. ġti. tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.125803) 

 29. Belediye Meclisimizin 11/02/2019 tarihli ve 05.117 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka 2. Etap 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planına; 3258 parselin maliki Tuncay YILDIRIM tarafından askı süresi içerisinde yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125802) 

 30. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 270 adanın “A” olarak iĢaretli bölümüne iliĢkin Beyhan 

ÖZEN tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125800) 

 31. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 211 ada, 28 parselin maliki ġükran ÖZBAY tarafından 

yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125798) 

 32. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 212 ada, 82 parselin maliki Sami SAPAN tarafından yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125797) 

 33. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 222 ada, 1 parselin malikleri Bakiye URAL'ın vekili Zeki 

URAL, Baki UZUN, Leman GÖLE ve Ahmet UZUN tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125796) 

 34. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 243 ada, 1 parselin maliki Ethem GÖLE tarafından yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125795) 

 35. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 262 ada, 3 parselin maliki Beyhan ÖZEN tarafından yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125794) 

 36. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 249 ada, 9 parselin maliki Bülent ÇATAL tarafından yapılan 

itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125793) 

 37. Belediye Meclisimizin 15/02/2019 tarihli ve 155 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 08/04/2019-

07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Ġzmir ġirince Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı Revizyonuna; ġirince Mahallesi, 287 ada, 72 parselin maliki Yunus KARADAĞ vekili Tekin 

KARADAĞ tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.125792) 

 38. Çiğli Belediye Meclisinin 07/03/2019 tarihli ve 05/13 sayılı Kararı ile uygun görülen; Küçük 

Çiğli Mahallesi, 27K4c paftada yeĢil alan içerisinde, 4.00 m x 4.00 m ebatlarında 1 adet doğalgaz 

bölge regülatörü yerinin ayrılmasına iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.128001) 

 39. Bergama Belediye Meclisinin; Ertuğrul Mahallesi, Toros Caddesinden cephe alan parsellerin 

Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında yönetmelikte belirtilen ticari 

kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 05/03/2019 tarihli ve 19/25 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.128002) 

 40. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar ilçesi, Sığacık Mahallesi, 1253 ada 1 parsel, 1254 

ada 1 parsel, 1255 ada 1 parsel, 1256 ada 1 parsel ve 1257 ada 1 parsele yönelik, 07/05/2019 tarihli 
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ve 55 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.128016) 

 VII. BAġKAN TARAFINDAN DOĞRUDAN GÜNDEME ALINAN ĠHTĠSAS 

KOMĠSYONLARINDAKĠ ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi yetki alanındaki 

tüm Ġlçe Belediyelerinde uygulama birliğinin sağlanması, ilgili yasa, yönetmelikler uyarınca imar 

planı uygulamalarının, imar planında öngörülen DOP oranının Belediyelere kamulaĢtırma yükü 

oluĢturmadan dengeli olarak dağıtılacak Ģekilde gerçekleĢtirilmesi ve imar uygulamalarıyla yeni 

üretilen coğrafi verilerin de mekâna dönük bilgi sistemlerinde kullanılması ve paylaĢılması 

çerçevesinde; zorunlu hallerde Ġlçe Belediyelerince yürütülecek talebe bağlı uygulamaların, uygunluk 

görüĢü alınmak üzere Harita ve CBS Dairesi BaĢkanlığımıza gönderilmesi, bunun dıĢında Ġlçe 

Belediyelerince imar uygulaması ihtiyacı duyulan tüm alanlarda, BeĢ Yıllık Ġmar Programına da 

alınmak suretiyle, öncelikle 3194 sayılı Ġmar Kanununun 18. maddesine göre iĢlem tesis edilmesi ile 

yine Ġlçe Belediyelerince kamulaĢtırma davalarına konu yerler için de 18. madde kapsamında 

çalıĢmaların baĢlatılması hususlarının görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.112755) 

 2. İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Buca Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 

2019/24 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çamlıkule Mahallesi, 20N1B ve 20N2A paftada, 674 

numaralı parselasyon planı sınırları içerisinde "kesik çizgi/ korunan cephe çizgisi" ile çizilen imar 

hatlarının "düz çizgi/ önerilen cephe çizgisi" olarak düzeltilmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116719) 

 3. İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli 

ve 80 sayılı Kararı ile uygun görülen; Karacaoğlan Mahallesi, 30K 3c (24Ö 4d) paftada yer alan 6159 

Sokak ile 6157/2 Sokak arasında yer alan 11103 ada, 3 no‟lu parselin (eski IĢıklar Mah. 241 parsel) 

düzenleme sınırı içerisine alınmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116740)  

 4. İmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilen; Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli 

ve 78 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gürpınar Mahallesi, 22617, 22588, 22590, 22604, 22606, 

22608, 22618 ve 22619 adalar ile KemalpaĢa Mahallesi 23004 ve 23005 adaların imar hatlarında 

1983 yılında onaylanmıĢ imar planıyla belirlenen açıklıkların, imar uygulaması iĢlemlerinin 

yürütülebilmesi amacı ile kapatılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.116708)  

 5. İmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına havale edilen; 03/07/2017 tarihli ve 30113 sayılı 

Resmi Gazete'de yayımlanarak 01/10/2017 tarihinde yürürlüğe giren Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliği'nin "Yönetmeliğin uygulanmasına iliĢkin esaslar" baĢlıklı 69. maddesinde de; 

büyükĢehir belediyelerine söz konusu Yönetmeliğin değiĢtirilemeyen hükümleri olan birinci, ikinci, 

altıncı, yedinci, sekizinci, dokuzuncu bölümleri, geçici maddeleri ile 19‟uncu ve 20‟nci maddelerinde 

yer alan hükümler dıĢında kalan hususlarda, beldenin tarihi ve yöresel Ģartlarını gözetmek kaydıyla 

Bakanlık onayına sunulmak üzere imar yönetmeliği hazırlama yetkisi verilmiĢ olup; bu kapsamda 

hazırlanan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġmar Yönetmeliği Taslağının görüĢülmesi. (Ġmar Denetim 

Dai.BĢk.E.116698)  

 6.  İmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonlarına havale edilen; Urla Belediye Meclisinin 12/03/2019 

tarihli ve 121 sayılı Kararı ile uygun görülen; Urla Merkez Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının, 

Zeytinalanı Kıyı Arkası Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının (2. Etap), Zeytinalanı Kıyı Kesimi            

(1. Etap ) Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının, ÇeĢmealtı Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının ''A- 

Kentsel Kullanım Alanlarındaki Koşullar Başlığının 5. Bina Derinlikleri: En az 7 m. En çok 20 

m.'dir. Ancak site şeklindeki inşaatlarda (parsel'de 1'den fazla yapı) 20 m sınırı aşılabilir. (Ancak, 

Turistik Tesis Alanlarında yapılabilecek bungalow türü yapılar bu koşullara tabi değildir.) Ģeklindeki 

plan notu ''5. Bina Derinlikleri: Bina derinlikleri her bir kitle için en az 7 metre, en çok 20 metredir. 

Ancak konut dışı yapılarda bina derinliği için Planlı Alanlar İmar Yönetmeliği hükümleri geçerlidir." 

Ģeklinde değiĢtirilmesine iliĢkin hazırlanan Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.112747)  

 7. İmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havale edilen; Menderes Belediye 

Meclisinin 08/03/2019 tarihli ve 65 sayılı Kararı ile uygun görülen; Görece Cumhuriyet Mahallesi 

138 ve 139 adaların Kuzeyindeki Park Alanı içerisinde Regülatör Alanı belirlenmesine iliĢkin, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.112756) 
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 8. İmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Sosyal Hizmetler Komisyonlarına havale 

edilen; Menderes Belediye Meclisinin 08/03/2019 tarihli ve 69 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Oğlananası, Cumhuriyet Mahallesi, 358 ada 1, 2 ve 3 no‟lu parsellerde ''Dini Tesis Alanı'', "Park 

Alanı" plan kararlarının yeniden düzenlenmesi ve "Belediye Hizmet Alanı" plan kararının 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.112765)  

  

VIII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGENĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir sınırları içerisinde kent içi/dıĢı atıl alanların değerlendirilerek onarılması, canlandırılması ve 

yeniden iĢlevlendirilmesi yoluyla kentsel kamusal alan haline getirilmesi, yeĢil alt yapı süreçlerini 

yaygınlaĢtıracak çözümler üretilmesi ve bu çözümleri içeren sistemlerin/rehberlerin geliĢtirilmesi, atıl 

alanların kent ve kentliler için katkı sağlayabilecek, doğa esaslı sürdürülebilir sistem önerileriyle 

tasarım ve uygulama süreçlerinin planlanması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir 

Ekonomi Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakültesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “ĠĢ Birliği Protokolü”nün görüĢülmesi. (Etüd ve Prj.Dai.BĢk.E.131648) 

  

IX. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. “Kadın-Erkek EĢitliği Komisyonu” isminin “Toplumsal Cinsiyet EĢitliği” olarak değiĢtirilmesine 

yönelik verilen yazılı önerge incelenmiĢ olup; söz konusu önerge, AK Parti mensubu Meclis Üyesi 

Dilek YILDIZ‟ın “Kadın Erkek Eşitliği Komisyonunun isminin; Kadın Erkek Fırsat Eşitliği 

Komisyonu olarak değiştirilmesini teklif ediyorum” Ģeklindeki muhalefet Ģerhine karĢılık 

„Komisyonumuza gelen önerge, Anayasal ilkeler ve AHİM‟e göre değerlendirilerek, AHİM Kararları 

da gözetilerek toplumun bütününü sosyolojik açıdan da kapsaması anlamında, Kadın ve Erkek 

Eşitliği Komisyonunun isminin Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonu olarak değiştirilmesi” 

Ģeklindeki görüĢü doğrultusunda oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Kadın-Erkek EĢitliği 

Komisyonu Raporu. (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyesi Gamze Gül ÇAMUR.)  

 2. Toplumsal Cinsiyet EĢitliği hakkında kent halkında farkındalık yaratmak amaçlı çeĢitli kamu 

spotları kullanmak ve bu konuda bir LOGO oluĢturmak suretiyle Belediyemiz hizmet alanına giren ve 

ilgili birimlerce uygun görülen kapalı ve açık alanlarda, rekreasyon alanlarında, parklarda, reklam 

panolarında, toplu ulaĢım araçlarında ve istasyonlarında, alt geçitlerde bahse konu kamu spotlarının 

ve LOGO‟ların kullanılmasına yönelik talebin, “Plan ve Bütçe Komisyonunun görüşü alındıktan 

sonra değerlendirilmesi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Kadın-Erkek EĢitliği 

Komisyonu Raporu.  (CHP Grubu Mensubu Meclis Üyesi Nilay KÖKKILINÇ.  

 3. Belediyemizin merkez ilçelerimize hizmet veren 1 adet Hayvan Ambulansı bulunmakta olup, diğer 

ilçelerimize de aynı hizmetlerden faydalanacağı belediye bütçesinin uygunluğuna göre 1 adet daha 

Hayvan Ambulansı alınması, acil bilgi ve destek alınması gereken durumlar için Çağrı Merkezi 

kurulması,  Mobilyacılar Odası ile birlikte mobilya atıklarından kedi evleri yapılarak uygun görülen 

parklara konulması ve sokak kedilerinin barınacağı yerlerinin arttırılmasını bu projede görev alan 

hayvan dostu mobilyacı esnafımıza her yıl düzenlenen 4 Nisan Sokak Hayvanları Gününde yapılan 

etkinlikler çerçevesinde ödüller vererek onurlandırıp, toplum bilincini arttırmak ve vatandaĢlarımızın 

bilinçlendirilmesine katkı sunulmasının "Plan ve Bütçe - Hukuk - Çevre ve Sağlık - Esnaf ve Meslek 

Odaları Komisyonlarının örüşü alındıktan sonra değerlendirmesi"nin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu Raporu.  

 4. Belediye Meclisimizin 15/04/2019 tarihli ve 05.288 sayılı Kararı ile Fen ĠĢleri Dairesi 

BaĢkanlığımıza bağlı Bakım Onarım Hizmetleri ġube Müdürlüğümüzün; Yol Bakım Onarım ġube 

Müdürlüğü ile Tesisler Bakım Onarım ġube Müdürlüğü adları altında 2 (iki) ayrı müdürlüğe 

bölünmesi onaylanmıĢ olup, Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığının, Belediyemiz TeĢkilat ġemasına göre 

düzenlenmiĢ olan ÇalıĢma Usul ve Esaslar Hakkında Yönetmeliğinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Fen ĠĢleri. Dai.BĢk.107975) 

 5. Belediyemiz TeĢkilat ġemasına göre düzenlenen "UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve 

Esasları Hakkında Yönetmelik"in oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E. 114326) 

 6. “Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi Kapsamında Ağaçlandırma Projesi” 

13/06/2016 tarihli ve 553 sayılı Meclis Kararı ile kabul edilmiĢ olup; Proje kapsamında, Ġzmir ili 
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kırsalında tarımsal gelirin arttırılması amacıyla, üretimde mevcut potansiyelin arttırılarak 

sürdürülebilir tarım alanları oluĢturularak tarımsal verimliliğin arttırılması, çiftçinin kendine yetebilir 

hale getirilmesi, boĢ durumda bulunan tarımsal arazilerin üretime ve ekonomiye kazandırılması, 

kaynakların öncelikli alanlarda etkin kullanımı ile kaliteli plantasyon oluĢturulması sonucunda, 

üretimde rekabetin arttırılarak daha kaliteli ve sağlıklı ürünler yetiĢtirilmesini sağlamak amacıyla 

projede revizyona gidilmesine ihtiyaç duyulduğundan, bu kapsamda hazırlanan Projenin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Tarımsal Hiz. Dai.BĢk.E.116694) 

 7. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin birimleri arasında yeni bir düzenlemeye gereksinim duyulması 

nedeniyle 10/12/2018 tarihli ve 05.1350 sayılı Meclis Kararı ile Tarımsal Hizmetler Dairesi 

BaĢkanlığımıza bağlı Sulama ġube Müdürlüğü kurulmuĢ olup; bu kapsamda yeniden hazırlanan 

“Tarımsal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.114329) 

 8. KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığı'nın 06/02/2019 tarihli ve 1087 sayılı yazısı eki liste ve krokilerde 

belirtilen; Sütçüler Mahallesindeki yollara Mahallinde ve Coğrafi Adres Bilgi Sistemi Veri Tabanı 

(CABSVT) üzerinde yapılan inceleme sonucu ilk defa isimlendirilecek olan ve tamamı sokak nitelikli 

yollardan 1 no‟lu krokide 1 numara ile gösterilen yola "Tetik", 2 numara ile gösterilen yola "Can", 3 

numara ile gösterilen yola "Zor", 4 numara ile gösterilen yola "Sare", 2 nolu krokide 5 numara ile 

gösterilen yola "Koçyiğit", 3 nolu krokide 6 numara ile gösterilen yola "Dağ", 4 nolu krokide 7 

numara ile gösterilen yola "Uğurlu" isimlerinin verilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.116723)  

 9. Menemen Belediye BaĢkanlığının 12/02/2019 tarihli ve 1843 sayılı ile 19/02/2019 tarihli ve 2183 

sayılı yazıları ve eklerindeki krokilerde talep edilen; yeni açılan ve zeminde mevcut sokak tipindeki 

isimsiz yollardan, Fatih Mahallesi'nde yer alana "MeĢe", EsatpaĢa Mahallesi'nde yer alana ise 

"MaviĢ" isimlerinin verilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.116725) 

 10. Buca Belediye Meclisinin; Yazı ĠĢleri Müdürlüğüne bağlı olan "Evlendirme Memurluğu"nun 

Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğüne bağlanması nedeniyle, Aile Cüzdanı alımında kullanılmak 

üzere 185.000,00-TL'nin Yazı ĠĢleri Müdürlüğünün 03.2.1.01 Kırtasiye Alımları bütçe gider 

tertibinden alınarak, Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğünün 03.2.1.01 Kırtasiye Alımları bütçe gider 

tertibine önerge eki tabloda belirtildiği Ģekilde aktarılmasına yönelik 03/05/2019 tarihli ve 2019/59 

sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı 

ĠĢl. Dai. BĢk.E.114331)   

 11. Karabağlar ilçesi, YaĢar Kemal Mahallesi, 11262 ada, 1 no‟lu parselde 9403,00 m² yüzölçümlü 

taĢınmazdaki Belediyemize ait 572/575 (95353,94 m²) hissenin ve üzerinde yer alan spor tesisinin 25 

(yirmibeĢ) yıl süre ile Karabağlar Belediyesi adına bedelsiz tahsisinin; Plan ve Bütçe - Hukuk 

Komisyonlarınca, “Önergede sehven „Belediyemize ait 572/575 (95353,94 m²) hissenin‟ olarak 

yazılan ifadenin „Belediyemize ait 572/575 (9.353,94 m²) hissenin‟ şeklinde düzeltilmesi ile birlikte 

120-TL yıllık bedelle, yapılan spor tesisinin,  imar planında belirtilen esaslar doğrultusunda 

kullanılmak üzere 25 yıl süre ile Karabağlar Belediyesinin kullanımına  tahsis edilmesine; 

Karabağlar Belediyesince bu tesisin 3.üncü şahıslara (Özel ve Tüzel kişilere) devredilmesi,  

kiralanması kullanımına tahsis edilmesi halinde İzmir Büyükşehir Belediye Meclisinin onayı alınması 

şartıyla tahsisi” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Emlak Dai. BĢk. E.114823) 

 12. ÖdemiĢ ilçesi ara transfer alanına gelen evsel nitelikli atıkların 30 km uzaklıktaki Kiraz Depolama 

alanına nakli ve serilmesi ile Kiraz ve Beydağ Ġlçe Belediyeleri tarafından “Kiraz Depolama Alanına 

Getirilen Evsel Nitelikli Atıkların Serilip Toprakla Örtülmesi Hizmet ĠĢi”nin; Plan ve Bütçe 

Komisyonunca oyçokluğu ile uygun bulunduğuna, Hukuk - Çevre ve Sağlık Komisyonlarınca 

“Mevzuata uygunluğuna ve devam eden tesisin varlığına göre” Ģeklindeki görüĢ ile birlikte Adalet ve 

Kalkınma Partisi Mensubu Hukuk Komisyonu Üyelerinin Muhalefet ġerhine karĢılık oyçokluğu ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Atık Yön. Dai.BĢk.115660)  

 13. "Bergama Entegre Katı Atık Yönetim Tesisinin Kurulması ve ĠĢletilmesi ĠĢi" kapsamında; 

Ġdaremiz tarafından iĢletilen Bergama ilçesi, KaĢıkçı Mahallesi sınırları içerisinde J18-D3 numaralı 

pafta üzerinde yer alan toplam 279.362,78 m²'lik (28 ha) alanda mevcutta bulunan Bergama Katı Atık 
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Düzenli Depolama Tesisinde, Bergama, Dikili ve Kınık ilçeleri sınırları dâhilinde oluĢan evsel katı 

atıkların geri kazanım/bertaraf edileceği Entegre Katı Atık Yönetim Tesisin kurulması planlanmakta 

olup; söz konusu iĢe ait sözleĢmenin imzalanması, J18D3 numaralı pafta üzerinde projelendirilmesi, 

yapımı, devreye alınması ve tesisin iĢletmeye alındığı tarihten itibaren 15 (onbeĢ) yıl süre ile kâr payı 

karĢılığı iĢlettirilmesi iĢinin 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu çerçevesinde ihaleye çıkılması için Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesinin; “söz konusu işin 5216 

sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 7. maddesinin, 1. fıkrasının (i) bendi ve 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 18/e maddesi uyarınca 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu çerçevesinde ihaleye çıkarılması, 

J18D3 numaralı pafta üzerinde projelendirilmesine, devreye alınmasına ve enerji üretim tesisinin 

işletmeye alındığı tarihten itibaren 15 (onbeş) yıl süreyle kiralama karşılığı işletilmesi ve 2886 sayılı 

Devlet İhale Kanununa göre sözleşmesinin imzalanması” Ģeklindeki görüĢü doğrultusunda oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Atık Yön. 

Dai.BĢk.E.114328)  

 14. "Bergama Düzenli Katı Atık Depolama Tesisine Gelen Evsel Nitelikli Atıkların Serilmesi, 

SıkıĢtırılması ve Örtülmesi ĠĢi"nin gerçekleĢtirilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Hukuk - Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu.  (Atık Yön. Dai.BĢk.115661)  

 15. Buca ilçesi, Güven Mahallesinde proje çalıĢmaları devam etmekte olan "GürçeĢme Çocuk Doğa 

KeĢif Parkı ve KuĢaklar Arası EtkileĢim Merkezi Uygulama Projeleri ĠĢi” kapsamında "Çocuk ve 

Açık Alan Tasarımı ve Uygulama Projeleri"nin incelenmesi, değerlendirilmesi ve onaylanması 

konularında danıĢmanlık hizmeti alınacak olup; bu kapsamda Belediyemiz ile T.C. Dokuz Eylül 

Üniversitesi Döner Sermaye ĠĢletmesi Mimarlık Fakültesi Birimi arasında yapılacak olan ve önerge 

ekinde yer alan Protokol'ün imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu. (Etüd 

Projeler Dai.BĢk.E.107982)  

 16. Belediye Meclisimizin 17/02/2017 tarihli, 05.189 sayılı Kararı ile kabul edilen, "UlaĢım 

Koordinasyon Merkezi ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik"in 7. maddesinde, 13/03/2019 

tarihli, 2019/104 no‟lu UKOME Genel Kurul Kararı ile değiĢiklik yapılmıĢ olup; anılan değiĢiklik 

kapsamında yeniden düzenlenen Yönetmeliğin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk. E.97565) 

 17. Belediyemiz sınırlarında kalan ve Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü sorumluluk sahasında, 

Karayolları KamulaĢtırma Sınırı içerisinde yer alan "300-02 Kontrol Kesim No‟lu Ġzmir-Turgutlu 

Devlet Yolunun (Ankara Caddesi) 2+100 (283/1 Sokak) ve 2+950 (Özkanlar) km‟lerinde bulunan 

Yaya Üst Geçitlerinin" Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından yıkılıp yenisinin yapılması amacıyla 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karayolları 2. Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.112741) 

 18. Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığı Bilgi Ağları ġube Müdürlüğünce yürütülen "ĠzmirNet Projesi" 

kapsamında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Merkez Ambarının fiber optik kablo bağlantısını sağlamak 

amacıyla Ġzmir Çevre Yolu O-30/02 Kontrol Kesimi 2+30 kilometresi kamulaĢtırma sınırları 

içerisinde, söz konusu Uzundere Köy Yolu Alt Geçit Köprüsünün altından açık kazı yöntemiyle fiber 

optik kablo geçiĢinin sağlanması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karayolları Genel 

Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan Protokol‟ün oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Bilgi ĠĢlem Dai.BĢk. E.116704) 

 19. Belediyemizce yaptırılacak olan Ġzmir ili, Konak ilçesi "Vezirağa Köprüsü ve Yan Yolları 

Projesi" kapsamında proje alanında bulunan alçak gerilim havai hat Ģebekesinin deplase edilmesine 

yönelik Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.112742) 

 20. “Menemen Ġlçesi, 98 ve 136 Sokaklar Karayolu Üst Geçidi Yapılması ĠĢi” kapsamında 136 

Sokaktaki ĠZBAN Banliyö Hattı kataner tellerinin üstünden geçen elektrik OG havai hatlarının yer 

altına alınması için Km:28+400'de yatay delgi yapılması gerekmekte olup; gerekli imalatların 

yapılabilmesi adına Belediyemiz ve TCDD 3. Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan SözleĢmenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ban. ve Ray.Sis.Yat.Dai.BĢk.E.103010) 
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 21. Bayındır ilçesi, Kızılağaç Mahallesi, Basra Tepe Mevkiinde, Belediyemize ait APCO 25 Sayısal 

Trunk Telsiz Sistemi altyapısında bulunan Bayındır Telsiz Röle Ġstasyonunda yer alan 25 kVA OG 

trafodan Ġzmir Orman Bölge Müdürlüğüne bağlı Bayındır Orman ĠĢletme Müdürlüğünün 

sorumluluğunda bulunan Basra Yangın Gözetleme Kulesine 7 kVA 3 faz enerji sağlanabilmesi, enerji 

verilmesinden sonra Bayındır Telsiz Ġstasyonuna ait trafoda oluĢacak arızalara müdahale ile ilgili 

ortak çalıĢma iĢbirliği amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Orman Genel Müdürlüğü 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan "OG Trafonun Ortak Kullanım 

ĠĢbirliği Protokolü"nün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Çevre ve Sağlık – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.112744) 

 22. "Kırsal Kesimde Gelir Getirici Faaliyetlerin Desteklenmesi" kapsamında, kırsal kesimde 

tavuklara serbest gezinme ve doğal beslenme fırsatı sunarak daha kaliteli yumurta üretilmesini ve 

tüketicilere sağlıklı yumurta tüketim olanağı sunulmasını sağlayan salma köy tavukçuluğu için 

üreticilerin desteklenmesi hedeflenmekte olup; bu hedef ve amaçlar doğrultusunda hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan Projenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk - Tarım ve Orman 

Komisyonları Raporu.  (Tarımsal Hiz. Dai.BĢk.E.116691)  

 23. ÇeĢme Belediye Meclisinin 11/05/2019 tarihli ve 2019/9-54 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

ÇeĢme Belediyesi Meclisinin 07/05/2019 tarihli ve 2019/8-41 sayılı Kararı ile kapatılan Basın ve 

Halkla ĠliĢkiler Müdürlüğünün kalan bütçe ödeneğinin kısılarak Özel Kalem biriminde önerge ekinde 

yer alan tabloda belirtilen kalemlerine toplam 1.969.794,86-TL aktarma yapılmasının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. Dai. BĢk.E.114334)  

  24. Buca Belediye Meclisinin 03/05/2019 tarihli ve 2019/61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yazı 

ĠĢleri Müdürlüğü bünyesinde faaliyet gösteren Nikah Memurluğu, Kadın ve Aile Hizmetleri 

Müdürlüğüne bağlanmıĢ olup, 2019 Mali Yılı Yazı ĠĢleri Müdürlüğü ücret tarifesinde yer alan nikah 

ücretlerine iliĢkin tarifelerin önergede yer aldığı Ģekilde belirlenmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢl. Dai. 

BĢk.E.114332)  

 25. Seferihisar Belediye Meclisinin; ekonomik kriz ve teĢvik amacıyla 2017-2018 yılları dâhil olmak 

üzere değiĢmeyen ve halen kullanılmakta olan 2019 Mali Yılı Bütçe Tarifeleri içinde yer alan, 

iĢyerleri için Uygulanan ĠĢyeri Açma ve ÇalıĢma Ruhsat Harç ve Ücret tarifelerinin çok düĢük 

kalması sebebiyle tarifelerin önerge ekindeki listelerde belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 

10/05/2019 tarihli ve 22530694/105.04-68 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk. E.116706)  

 26. Ġzmir BüyükĢehir sınırları içerisinde mevsimlik ya da yıllık hizmet veren tarım iĢçilerinin 

ulaĢımına iliĢkin alınan 2019/105 no‟lu UKOME Genel Kurul Kararı kapsamında 1 yıl süreli ''Tarım 

ĠĢçisi TaĢıma Ġzin Belgesi'' düzenlenmesi uygun görülmüĢ olup; bu kapsamda ''Tarım ĠĢçisi TaĢıma 

Ġzin Belgesi'' baĢvurularında alınacak olan ücretin 150,00-TL olacak Ģekilde tahsil edilebilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.112743) 

 27. Belediye Meclisimizin 15/09/2017 tarihli, 05.1138 sayılı Kararı ile kabul edilen; 1/25000 ölçekli 

Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliğinin iptali ve yürütmenin durdurulması 

talebiyle Ġzmir 5. Ġdare Mahkemesinin 2018/379 Esasına kayden açılan davada verilen 14/02/2019 

tarihli ve 2019/186 sayılı Kararında yer alan iptal gerekçeleri dikkate alınarak hazırlanan, 1/25000 

ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu.   (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.116744)   

 28. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli ve 05.1413 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; KemalpaĢa ilçesi, Sütçüler Mahallesi, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, 45 parselin maliki Neslihan AKALIN tarafından zayiat oranına 

iliĢkin yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112760)  

 29. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli ve 05.1413 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; KemalpaĢa ilçesi, Sütçüler Mahallesi 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, plan müellifi Serkan EKĠNCĠ tarafından yapılan itirazın oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 
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ġehircilik Dai.BĢk. E.112761)  

 30. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli ve 05.1413 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; KemalpaĢa ilçesi, Sütçüler Mahallesi 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, 1090 parsel maliki Mat ĠnĢaat Turizm Tarım Gıda Hayvancılık 

San. ve Tic. A.ġ. tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112762)  

 31. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli ve 05.1413 sayılı Kararı ile uygun görülerek, 

18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; KemalpaĢa ilçesi, Sütçüler Mahallesi 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, 24 parselin maliki Demirören Ağır Metal Sanayi Anonim ġirketi 

tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112759)  

 32. Belediye Meclisimizin 14/12/2018 tarihli ve 05.1413 sayılı Kararı ile uygun görülerek 

18/03/2019-16/04/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan; KemalpaĢa ilçesi, Sütçüler Mahallesi 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, Sütçüler Mahallesi, 1046 ve 1047 parsellerin maliki Hüseyin 

Sabri ÖZKALAY'ın vekili Erkan ULAġ tarafından yapılan itirazın oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk. E.112763)  

 33. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 11/03/2019 tarihli ve 05.199 sayılı Kararı ile kabul edilen; 

08/04/2019-07/05/2019 tarihleri arasında askıya çıkarılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliğine; KemalpaĢa Belediye BaĢkanlığınca söz konusu iptal kararına iliĢkin istinaf 

baĢvurusunda bulundukları gerekçesiyle yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116742)  

 34. Belediye Meclisimizin 09/07/2018 tarihli ve 05.792 sayılı Kararı ile kabul edilen; Konak ilçesi, 

"Pasaport-Gümrük Tarihi Sit Alanı"na yönelik hazırlanan, Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunun 26/02/2019 tarihli, 8723 sayılı Kararı doğrultusunda yeniden düzenlenen 

Ġzmirdeniz Projesi (3. Bölge) Pasaport-Gümrük Tarihi Sit Alanı 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Nazım Ġmar Planı ve Plan DeğiĢikliği, Plan Notları ve Plan Raporu önerisinin, “Kıyı kenar çizgisinin 

kara tarafında kalan kısmı uygun bulunarak 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 

Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmesinin, kıyı kenar çizgisinin deniz tarafında 

kalan kısmı da onaylamak üzere 3621 sayılı Kıyı Kanunu ve 1 No'lu Cumhurbaşkanlığı Teşkilatı 

Hakkında Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi doğrultusunda Çevre ve Şehircilik Bakanlığına 

iletilmesinin” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.102997) 

 35. Menderes ilçesi, Barbaros Mahallesi, 975 parselin yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planında ''Tarımsal Niteliği Korunacak Alan'' olarak belirlenmiĢ plan kararının ''GeliĢme Konut 

Alanı, Park ve Genel Otopark Alanı'' olarak değiĢtirilmesine iliĢkin parsel maliki vekilince 

hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza iletilen, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım - Çevre ve Sağlık Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116700) 

 36. Belediye Meclisimizin 15/08/2018 tarihli ve 05.939 sayılı Kararı ile kabul edilen; 1/1000 ölçekli 

Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi Doğu Akarca Bölgesi Revizyon ve Ġlave Uygulama Ġmar Planına 

askı süresi içerisinde yapılan itirazlara iliĢkin Seferihisar Belediye Meclisinin 06/12/2018 tarihli ve 

143 sayılı Kararı ile uygun bulunan itirazlar kapsamında 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

gerektiren hususlara yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 

oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116733)  

 37. Urla Belediye Meclisinin 08/02/2019 tarihli ve 89 sayılı Kararı ile uygun görülen; Denizli 

Mahallesi, 980 parselin bir kısmının "1. Derece Arkeolojik Sit Alanı" olarak belirlenmesine iliĢkin 

alınan Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğünün 06/11/2015 tarihli 

ve 3802 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım ve 1/1000 

ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğüne 

iletilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.107965) 
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 38. Belediye Meclisimizin 17/02/2017 tarihli, 05.204 sayılı Kararı ile kabul edilen; Urla Ġlçesi, 

Bademler Mahallesi, (Çamlı-UlamıĢ YerleĢmeleri arası) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına, askı 

süresinde yapılan itirazlardan uygun görülenlere iliĢkin Belediye Meclisimizce alınan 14/08/2017 

tarihli ve 05.995 sayılı, 05.996 sayılı, 05.997 sayılı, 05.998 sayılı, 05.999 sayılı, 05.1000 sayılı 

Kararlar ile yapılan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliklerinin iptali ve yürütmenin 

durdurulması talebiyle, Ġzmir 5. Ġdare Mahkemesinin 2018/349 Esasına kayden açılan davada alınan 

14/02/2019 tarihli ve 2019/183 sayılı Kararında yer alan iptal gerekçeleri ile güncel kurum görüĢleri, 

uygulamaya yönelik hususlar ve bölgeye iliĢkin hazırlanan, 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planı 

DeğiĢikliği önerisi dikkate alınarak hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliklerinin 

kısmen oybirliği ile uygun bulunduğuna, AK Partili Komisyon Üyelerinin Ģerhleri ile birlikte 

kısmen oyçokluğu ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları 

Raporu (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116743) 

 39. Kınık ilçesi, Karadere Mahallesi, Köyaltı Mevkii, K18B05D1D pafta, 207 ada, 1 parselde, 

Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi üzerine hazırlanan "Mezarlık Alanı" amaçlı 1/5000 ve 

1/1000 ölçekli Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.112764)   

 40. Buca ilçesi sınırları içerisinde "Buca Ġlçesi, DoğuĢ Caddesi Tınaztepe Kampüs Yaya Üst Geçidi 

Düzenleme Projesi"nin imar planına iĢlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E. 116721) 

 41. Karabağlar Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 17/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen;    

Karabağlar ilçesi, 1/1000 ölçekli 2. Etap Vatan – Bozyaka Mahallesi ve Civarı Revizyon Ġmar 

Planında kalan, 30928 ada 6, 7 ve 8 parsellerin cephe hattının düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.107969)  

 42. Karabağlar Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 18/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen;  

Karabağlar ilçesi, 1/1000 ölçekli Vatan – Ali Fuat Cebesoy Mahallesi Revizyon Ġmar Planında kalan 

31112 no‟lu imar adasının 9135/6 Sokak cephesindeki mülkiyet durumu dikkate alındığında meydana 

gelen uygulama sorunlarının giderilmesi amacıyla, 31112 no‟lu adanın 9135/6 Sokak kısmındaki 

cephe hattının düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.107944)  

 43. Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli, 74 sayılı Kararı ile uygun görülen; Doğanlar 

Mahallesi, 24ÖIIa paftada yer alan 1540 Sokak, 1543 Sokak ve 1580 Sokaklar arasında kalan ve 

mevcut uygulama imar planında park alanı içerisinde belirlenmiĢ olan 4.00 m x 3.00 m ebatlarındaki 

Bölge Regülatörü Alanının kaldırılmasına yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112754) 

 44. Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 75 sayılı Kararı ile uygun görülen; Altındağ 

Mahallesi, 30 K 4c-30 K 4d (24 O 3d-24 O 4c) paftalarında yer alan 4041 Sokak ile 4047 Sokakların 

bulunduğu bölgede yer alan 11804, 11803, 11802, 11810, 11811, 11834, 11833, 11840, 11841 

parsellerde imar hatları ile mülkiyet arasındaki uyumsuzluğun giderilmesine yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116732)  

 45. Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 81 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çamdibi-

Gazi Osman PaĢa Mahallesi, 24 O IV C paftada yer alan 6060, 6061, 6062, 6065, 6066, 6067 adaların 

imar hatlarının mülkiyet sınırları ile uyumlandırılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116734)  

 46. Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli ve 77 sayılı Kararı ile uygun görülen; Erzene 

Mahallesi, 154 ada 2 ve 3 parsellerin Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 

09/01/2019 tarihli ve 8525 sayılı Kararı uyarınca, mevcut kapı ve bahçe duvarları dikkate alınarak 

mülkiyet verileri doğrultusunda imar hatlarının revize edilmesi ve tescil gösteriminin imar planına 

iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 
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önerisinin 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak 

üzere İzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğüne iletilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116717) 

 47. Bornova Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli, 79 sayılı Kararı ile uygun görülen; 32K-IVD 

(26O-IVC) paftada yer alan kamuya terkli "Otopark Alanı"nda 4 m x 4 m ebatlarında 1 adet Doğalgaz 

Bölge Regülatörü yeri ayrılmasına yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112749) 

 48. Konak Belediye Meclisinin 07/03/2019 tarihli ve 51/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; 22M-

2D pafta, 2. Kadriye Mahallesinde yer alan "Park Alanı"nda 1 adet 3 m x 5 m ebatlarında, yer altında 

yapılmak koĢuluyla Trafo Yeri ayrılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliğinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.116710) 

 49. Konak Belediye Meclisinin 07/03/2019 tarihli ve 49/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Mersinli Mahallesi, 2814 Sokak üzerinde, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında Yaya 

Yolu olarak belirlenmiĢ alanda 3.00 m x 5.00 m ebadında toplam 15.00 m²'lik bir adet Yer Altı Trafo 

Yeri belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.102999)  

 50. Konak Belediye Meclisinin 07/03/2019 tarihli ve 50/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Lale 

Mahallesi, 3582 Sokak üzerinde, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında, Otopark 

olarak belirlenmiĢ alanda 3.00 m x 5.00 m ebadında toplam 15.00 m²'lik bir adet Yer Altı Trafo Yeri 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.103002)  

 51. Konak ilçesi, 1/1000 ölçekli MithatpaĢa Kentsel Sit Alanı Koruma Amaçlı Ġmar Planında bir 

kısmı Üniversite Alanı, bir kısmı Askeri Alan kullanımında kalan, MithatpaĢa Mahallesi, 704 ada, 3 

parselde ada ayrım çizgisinin yeniden düzenlenmesine iliĢkin 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi, Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 11/03/2019 tarihli ve 05.209 sayılı 

Kararı ile uygun bulunmuĢ olup, 2863 sayılı Yasa kapsamında Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kuruluna iletilmiĢ olup; Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 

Kurulunun 07/05/2019 tarihli, E.39072 sayılı yazısı ekinde yer alan 29/04/2019 tarihli, 9102 sayılı 

Kurul Kararı doğrultusunda, "704 ada, 3 parselde Üniversite ve Askeri Alan kullanımlarını ayıran 

kademe hattı olup, tescilli parselin bütünlüğü açısından ifraz zorunluluğu yoktur" Ģeklinde plan notu 

ilave edilerek tadilen uygun bulunan söz konusu plan değiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.116702) 

 52. Belediye Meclisimizin 09/07/2018 tarihli ve 05.796 sayılı Kararı ile kabul edilen; Konak ilçesi, 

"Pasaport-Gümrük Tarihi Sit Alanı"na yönelik hazırlanan ve Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulunun 26/02/2019 tarihli, 8723 sayılı Kararı doğrultusunda yeniden düzenlenen 

Ġzmirdeniz Projesi (3. Bölge) Pasaport-Gümrük Tarihi Sit Alanı 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 

Nazım Ġmar Planı ve Plan DeğiĢikliği, Plan Notları ve Plan Raporu önerisinin, “Kıyı kenar çizgisinin 

kara tarafında kalan kısmı uygun bulunarak 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 

Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmesinin; kıyı kenar çizgisinin deniz tarafında 

kalan kısmı da onaylanmak üzere 3621 sayılı Kıyı Kanunu ve 1 No'lu Cumhurbaşkanlığı Teşkilatı 

Hakkında Cumhurbaşkanlığı Kararnamesi doğrultusunda Çevre ve Şehircilik Bakanlığına 

iletilmesinin” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.102998) 

 53. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/03/2019 tarihli, 31 sayılı Kararı ile uygun görülen; 25L-3A 

paftada yer alan "Park Alanı”nda 4 m x 4 m ebatlarında 1 adet Doğalgaz Bölge Regülatörü yeri 

ayrılmasına yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk. E.112739) 
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 54. Belediye Meclisimizin 12/10/2018 tarihli ve 05.1183 sayılı Kararı ile onaylanan; Torbalı ilçesi, 

Ertuğrul Mahallesi, 67 ve 1234 adaların bir bölümüne iliĢkin 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım 

Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm – Hukuk 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112768) 

 55. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 05/32 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Ulucak Mahallesi, 810 parselin bir kısmı ve 3993 parselin Ticaret-Konut Alanı (TĠCK) olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.103000)  

 56. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 05/33 sayılı Kararı ile uygun görülen;  

Ulucak Mahallesinde, Türkiye Elektrik Ġletim A.ġ. Genel Müdürlüğü 3. Bölge Müdürlüğünün talebi 

doğrultusunda, Enerji Ġletim Hattının imar planlarına iĢlenmesi ve bölgedeki kullanım kararlarının 

yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.103004)  

 57. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/02/2019 tarihli ve 05/22 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Çiniliköy Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.116738)  

 58. Aliağa Belediye Meclisinin 05/03/2019 tarihli, 103 sayılı Kararı ile uygun görülen; TÜPRAġ 

Ġzmir Rafinerisi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda hazırlanan Ġzmir, Aliağa 

TÜPRAġ Ġzmir Rafinerisi 560 ada, 4 ve 7 parsellerde 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - 

Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.112767)  

 59. Menderes Belediye Meclisinin 08/03/2019 tarihli ve 68 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gölcükler 

Mahallesi, 200 parsele iliĢkin 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.112757) 

 60. Menderes Belediye Meclisinin 08/03/2019 tarihli ve 64 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

KasımpaĢa Mahallesi, 14 no‟lu adanın Dere Mutlak Alanı ve Yaya Yolu üzerinde kalan kısmına 

iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.112766) 

 61. Tire Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 51 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tire uygulama 

imar planında "Sosyal Sigortalar Hastanesi Alanı" olarak belirlenmiĢ, KurtuluĢ Mahallesi, 1058 ada, 

101 parselin "Emsal=1.50 Y.ençok=5 Kat" yapılaĢma koĢullu "Resmi Tesis Alanı" olarak 

değiĢtirilmesine, "Ayrık Nizam 5 Kat" yapılaĢma koĢullu kısmen "Konut Alanı" kısmen "Zemin Kat 

Ticaret Üst Katlar Konut" kullanım kararındaki 1018 no‟lu imar adasının ise kadastral duruma göre 

yeniden düzenlenmesine iliĢkin, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.116739)  

 62. Tire Belediye Meclisinin; halkın günlük ihtiyaçlarını karĢılamaya yönelik olarak zemin katlarda 

günübirlik ticaret yapılabilmesine yönelik, 04/03/2019 tarihli ve 53 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.103006) 

 63. Tire Belediye Meclisinin 04/02/2019 tarihli ve 43 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġpekçiler 

Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 31L3C paftasında park alanı olarak belirlenen 

alan içerisinde 4.00 m x 4.00 m ebadında yaklaĢık 16 m
2
'lik Doğalgaz Bölge Regülatörü yeri 

ayrılması talebine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin; GDZ Elektrik 

Dağıtım A.Ş‟nin uygun Kurum Görüşü alınması koşuluyla oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.107959)   

 64. Tire Belediye Meclisinin; halkın günlük ihtiyaçlarını karĢılamaya yönelik olarak zemin katlarda 

günübirlik ticaret yapılabilmesine yönelik, 03/12/2018 tarihli ve 274 sayılı Kararının oybirliği ile 
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uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.103001) 

 65. Tire Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 58 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Yeni Mahalle,      

1780 ada, 1 parselin, E:1.00 Yençok:Serbest yapılaĢma koĢulunda, yapı yaklaĢma mesafeleri 5 m 

Ģeklinde düzenlenmiĢ Belediye Hizmet Alanı (Olimpik Yüzme Havuzu) olarak belirlenmesine iliĢkin, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.107962)  

 66. Urla Belediye Meclisinin 08/02/2019 tarihli ve 22 no‟lu Kararı ile uygun görülen; Zeytinalanı 

Mahallesi, Biçeralanı Mevkii, L17b12c2b pafta, 67 ada, 1 parsel numaralı, yürürlükteki uygulama 

imar planında "Anaokulu Alanı"nda kalan taĢınmazın, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Kararı 

doğrultusunda, E:1 Yençok:3 kat yapılaĢma koĢullu "Özel Eğitim Alanı (Ana+Ġlk+Orta)" olarak 

belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.116737)  

 67. Urla Belediye Meclisinin 08/01/2019 tarihli ve 30 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 ölçekli 

Urla Ġçmeler Revizyon Ġmar Planı kapsamında kalan 1614, 1615 ve 1616 adaların bulunduğu alana 

iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġçmeler Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.116726)  

 68. Dikili Belediye Meclisinin 06/03/2019 tarihli ve 29 sayılı Kararı ile uygun görülen; Salihler 

Mahallesi 50L-1C pafta 137 ada, 5 parsel civarındaki yeĢil alanda 4.00 m x 5.00 m ebatlarında 20 

m²‟lik trafo yeri ayrılmasına yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin; 

İZSU Genel Müdürlüğünün 15/02/2019 tarihli ve 13385 sayılı görüşüne uyulacaktır” Ģeklinde plan 

notu ilave edilmesi kaydıyla oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.107967)  

 69. Seferihisar ilçesi, Tepecik Mahallesi, Doğu Akarca Bölgesi Revizyon ve Ġlave Uygulama Ġmar 

Planına askı süresi içerisinde yapılan itirazlara iliĢkin, Seferihisar Belediye Meclisinin 06/12/2018 

tarihli ve 143 sayılı Kararı ile uygun görülenlerin bir kısmına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.116727)  

 70. Urla Belediye Meclisinin 08/02/2019 tarihli ve 91 sayılı Kararı ile uygun görülen; Hacıisa 

Mahallesi, 158 ada, 9 parsele iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ve 1/500 ölçekli Urla Kentsel Sit ve Etkileme 

GeçiĢ Alanı Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere İzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını 

Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğüne iletilmesinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.116730) 

 71. Konak Belediye Meclisinin 04/03/2019 tarihli ve 39/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kestelli 

Mahallesi, 189 ada 6 parsele tescil gösterimi iĢlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 Koruma Amaçlı 

Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği önerilerinin, 2863 sayılı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu doğrultusunda Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu.  (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.103011) 

 72. Urla Belediye Meclisinin 08/02/2019 tarihli ve 90 sayılı Kararı ile uygun görülen; Urla Kentsel 

Sit ve Etkileme GeçiĢ Alanı Koruma Amaçlı Ġmar Planı plan notlarına "Plan sınırları içerisinde, 

parsel bünyesinde otopark ihtiyacı karĢılama zorunluluğu yoktur, otopark ihtiyacı Otopark 

Yönetmeliğinin ilgili maddesine göre bedeli alınmak suretiyle karĢılanır." Ģeklinde plan notu 

eklenmesine iliĢkin hazırlanan, Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm – Hukuk Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.112746) 
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X. DĠLEK VE TEMENNĠLER   

  

XI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 XII. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI HAZĠRAN AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak   No  : 97509404-301.04-6/1                                                Toplantı Tarihi : 10/06/2019  

Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                 Toplantı Saati   : 18.00 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Taner KAZANOĞLU, 

Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Bülent 

SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin 

ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Birgül SURAL 

ÜNER, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül 

ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali Rıza 

KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Sıla Ġlgi AKKAġ, 

Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel 

ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa 

GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem 

BAYRAKTAR, Ali BOR, Sedat SARI, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, 

Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, 

Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Ġbrahim Burak OĞUZ, Seda ÖZTÜRE, 

Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, 

Haydar GÜLTEKĠN, Adil KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Ġsmail 

YETĠġKĠN, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Fayıka 

ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, 

Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik 

SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa 

SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat 

EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, 

Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın PEHLĠVAN, Yusuf 

DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, Okan 

BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Eda KILIÇ, AyĢegül DURAN 

TÜRKER, Mümin BAYRAM, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 

BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail 

EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, Halil 

AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, 

Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Mehmet Atilla BAYSAK, Murat AYDIN, 

Ramazan Ġsmail UYGUR, Özkan YILDIZ, Sultan ĠPEKLĠ, Serdar AKSOY, Murat CĠHAN, Ali ENGĠN, 

Memet MALTEPE, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Hasan UYSAL, Göksel 

DĠNÇER, Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan 

Fikret ÇALIK, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Turgut PINAR. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Hepiniz hoĢ geldiniz. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 

Yılı Haziran Ayı Toplantısı I. BirleĢimini açıyorum. Ġzmirimize yararlar getirmesini diliyorum ve geçmiĢ 
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Ramazan Bayramınızın mübarek olmasını diliyorum. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Geçen Toplantı Tutanağında Maddi Hata Yapılıp Yapılmadığının GörüĢülmesi. Nilay Hanım 

buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, ben de geçmiĢ bayramınızı kutluyorum, hem sizin hem 

Meclis Üyelerimizin. GeçmiĢ Tutanakta hata göremedik.  

BAġKAN: Evet, Özgür Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Bizce de hata yok efendim.   

BAġKAN: Evet, efendim sizler? Evet, Değerli ArkadaĢlar geçmiĢ Toplantı Tutanağının olduğu gibi 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bu arada AK 

Parti Ġl BaĢkan Yardımcımız bizleri ĢereflendirmiĢ. HoĢ geldiniz, teĢekkür ediyoruz. 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin GörüĢülmesi maddesine geçiyorum. Buyursunlar.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına. Uygar dünyanın hiçbir yerinde olmayan bir 

durum maalesef ülkemizde yaygın olarak uygulanmaktadır. Ġçinde hayvan, insan, çöp atıkları ve 

ekzos gazlarının oluĢturduğu ağır metalleri içeren kuru materyallere toz denilmektedir. Bu tozlar 

rüzgar, insan ve araç hareketleriyle her yere ulaĢabilmektedir. Hayvan artıklarından, özellikle 

baĢıboĢ sokak köpeklerinin dıĢkılarından oluĢan kancalı kurt enfeksiyonları insanların kalp dahil 

iç organlarında ölümcül kistler oluĢturmaktadırlar. Diğer bir çok hastalıklar da buna benzer pis 

ve tehlikeli maddelerin eseridir. Ekzos gazlarından çıkan ağır metaller ve özellikle kurĢun, 

yetiĢkenlerde organ hastalıkları, çocuklarda zeka geliĢiminde gerilemeye neden olmaktadır. Bu 

toz denilen tehlikeli maddelerden, yol kenarlarında, kaldırımlarda, yerlerde açıkta satılan gıda 

maddelerinin -et ızgaralar, dönerler, sebzeler, meyveler- korunması mümkün değildir. Cüzi 

iĢgaliyle ücretleri uğruna halkın ve nesillerin sağlığının risk altında kalmasına seyirci kalmak 

affedilemez. Bu konunun çağdaĢ metodlarla çözülebilmesi için bir irade oluĢturulması 

gerekmektedir. Bu irade Türkiyede ilk ve Devrimsel bir uygulamanın anahtarı olacaktır. 

Ġzmir'imize yakıĢacak bu iradenin ortaya konabilmesi için gereğinin yapılabilmesini saygılarımla 

arz ederim. (Dr. Alpaslan BĠLEN. Karaburun Temsilcisi. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclis 

Üyesi.)   
BAġKAN: Evet, Alpaslan Beyin Önergesinin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergeyle ilgili söz vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygun görüyoruz efendim, Komisyonlara havalesini…  

BAġKAN: Hangi Komisyonlara? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim not olarak ben iletmiĢtim. Ġzel Hanım lütfen söyler misiniz?  

BAġKAN: Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonlarına.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, efendim uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Evet efendim. 

BAġKAN: Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2. Önergemiz? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: BüyükĢehir Belediye Meclisi BaĢkanlığına. Önerge Konusu: Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Sorumluluğunda, Ġzmir'de "UNESCO 2'nci Kademe Bölgesel Merkez Kurulması." 

Bilindiği üzere Bergama (2014), Efes (2015) UNESCO Dünya Kültür Mirası Listelerinde yer 

almıĢtır. Bunun yanı sıra; Ġzmir Tarihi Kent Merkezi, Foça ve Çandarlı Kaleleri (2013), Birgi 

(2012) için kalıcı listeye alınma çalıĢmaları devam etmektedir. Hem listede olan hem de aday olan 

yerlerin önümüzdeki dönem içerisinde daha kapsamlı, etkin, hızlı ve doğru hazırlıklar yapması 

önem arz etmektedir. Bu hazırlıklar yapılırken, Ġzmir’i ve UNESCO Merkezlerini özellikle kongre 

merkezi haline getirmek süreç ve sonrasında turizm açısından büyük avantajlar sağlayacaktır. 

UNESCO konusu doğru yönlendirilmiĢ Turizm Arzıyla Ġzmir’imize ve bölgeye çok önemli 

katkılar sağlayacak bir potansiyeldir. Bu kapsamda hazırlanması gereken Yönetim, Doğal Afetler, 

Turizm Master Planlarının etkin, sürdürülebilir ve geleceğe yönelik hazırlanmasını sağlamak, 

UNESCO miraslarımız ve adaylarımız hakkında daha fazla söz sahibi olabilmek, çalıĢmaları 

yönlendirebilmek, hazırlıklar sürecinde yapılacak geniĢ katılımlı toplantılar nedeniyle süreç 



 18 

boyunca ve sonrasında kongre turizmini canlandırarak bölge turizmine katkı sağlamak 

maksadıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı baĢkanlığında Ġzmir’de (Tokyo ve Atina'da 

olduğu gibi) “UNESCO 2NCĠ KADEME BÖLGESEL MERKEZ KURULMASI” hususunun 

meclis gündemine alınmasını arz ederim. (Kemal Sevinç ĠYĠ Parti Meclis Üyesi, Nezih ÖZUYAR 

ĠYĠ Parti Meclis Üyesi.)  

BAġKAN: Evet, Kemal Bey ve Nezih Beyin Önergesinin Gündeme alınması hususunu oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergenin üzerine söz vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Kültür ve Turizm Komisyonlarına 

gönderilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Önergenin Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Kültür ve Turizm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, 3. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis BaĢkanlığına. Kadınlar ve erkekler toplumsal yaĢamın her alanına 

eĢit biçimde katılırsa, Toplumsal Cinsiyet EĢitliği kuralı yaĢam alanı bulur. Böyle bir eĢitlik 

olursa, cinsiyete bağlı herhangi bir ayrımcılık da olmaz. Nitekim bu nedenlerle de; BirleĢmiĢ 

Milletlerce, toplumsal cinsiyet eĢitliği, insan hakkı kabul edilmiĢtir. Ne var ki; fırsatları 

değerlendirmede, kaynakların ayrılmasında ve kullanmasında, hizmetlere eriĢimde, cinsiyet 

nedeniyle ayrımcılığın yapıldığı da bir gerçektir. Bu ayrımcılıktan ise kadın, erkeğe göre daha 

olumsuz etkilenmektedir. Oysa, kadınlar ve erkekler arasındaki eĢitlik, demokratik toplumlarda 

temel ilkedir. Ama, yine de toplumlarda, eĢitsizlikler olabilmektedir. Türk Medeni Kanunu, 

kadınlara eĢit yurttaĢlık hakkı sağlamıĢtır. Bu haklar, Atatürk’çe getirilen Cumhuriyet 

devrimlerinin bir sonucudur. Ancak, kazanımlara karĢın, toplumsal cinsiyet eĢitsizliği varlığını 

halen de sürdürmektedir. Örneğin; ortalama eğitim süresindeki azlık, istihdama katılım azlığı, iĢ 

gücü dıĢında kalmanın çokluğu gibi konular, bunlar arasındadır. Parlamentoda, Ġl Genel ve 

Belediye Meclislerimizde temsil oranı oldukça sınırlıdır. Gerçi, son yıllarda eĢitliğin yasal 

çerçevesi geniĢletilmiĢ, baĢta Anayasa olmak üzere, Türk Ceza Kanununda, Türk Medeni 

Kanununda, ĠĢ Kanununda, 6284 sayılı Ailenin Korunması ve Kadına KarĢı ġiddetin 

Önlenmesine Dair Kanunda ve de, Kadınlara Yönelik ġiddet ve Aile Ġçi ġiddetin Önlenmesi ve 

Bunlarla Mücadeleye iliĢkin Avrupa Konseyi SözleĢmesi (Ġstanbul SözleĢmesi) ile, BirleĢmiĢ 

Milletlerce de 1979'da kabul edilen, Kadına KarĢı Her Türlü Ayrımcılığın Yok Edilmesini içeren 

CEDAW anlaĢması ile, pek çok düzenleme getirilmiĢtir. Ancak, yukarıda da değinildiği üzere; 

isdihdam, yetki ve karar alma süreçlerine katılım gibi konularda istenilen duyarlılık yeterince 

geliĢtirilmiĢ değildir. Görülüyor ki; önemli olan yasal düzenleme ve sözleĢmelerdeki ruhun, 

toplumsal alana yayılabilmesidir. Cedaw’da; sadece yasalarda ve sözleĢmelerdeki eĢitliğin değil, 

nitel eĢitliğin de sağlanması, bunu içinde, her tür ve düzeyde özel önlemlerin alınması ve eğitim 

sistemlerinin ve okul kültürünün dönüĢtürülmesinin gerekliliğine iĢaret eder. Toplumun 

geliĢtirilmesinin tek aracı Eğitimdir. Bu itibarla eğitim hakkının bilinmesi ve kullanılması çok 

önemlidir. Bu bağlamda da, toplumsal cinsiyete duyarlı eğitim yaygınlaĢtırılmalıdır. Zaten Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesinin 2015-2019 tarihlerini içeren Stratejik Planında da, “Kadın ÇalıĢmaları 

ġube Müdürlüğü” baĢlığı altında, “Belediye hizmetlerinin toplumsal cinsiyet eĢitliği çerçevesinde 

eĢit dağılımını sağlamak” ifadesi bulunmaktadır. Buradaki hükümlerin; toplumsal cinsiyet eĢitliği 

ile ilgili güçlendirici ve farkındalık yaratıcı etkinliklerin, belediye hizmetleri arasında olduğunun 

gösterildiği de anlaĢılmaktadır. Esasen, 5216 sayılı Yasanın, 7. maddesi gereğince sosyal ve 

kültürel hizmetleri yürütmük Belediyemizin görevleri arasındadır. Bu itibarla; okul servis 

sürücülerine, taksi sürücülerine ve toplu ulaĢım aracı sürücülerine, belediyemizce Toplumsal 

Cinsiyet EĢitliği Eğitimi verilmesini, Arz ve öneriyoruz. Saygılarımızla, 28.05.2019. (Birgül Sural 

ÜNER BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi.) 

BAġKAN: Birgül Hanımın Önergesinin Gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önergeyle ilgili söz vereceğim. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Kadın Erkek EĢitliği – UlaĢım – Eğitim, Kültür, Gençlik ve 

Spor Komisyonlarına gönderilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Uygundur. Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Önergenin UlaĢım – Kadın Erkek EĢitliği – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 
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ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis BaĢkanlığına. Belediyemiz bünyesinde 

faaliyet gösteren Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü hepimizin bildiği üzere 

Ġzmir genelinde ciddi baĢarılara imza atmaktadır. Bahsettiğimiz kulübümüzün bünyesinde yedi 

adet engelli spor branĢı bulunmaktadır. Bu spor branĢlarının izmir genelindeki engelli gençlere 

daha yoğun bir Ģekilde ulaĢımı konusunda çalıĢma yapılmasını, eksik ve ihtiyaçlarının tespit edilip 

giderilmesi hususunun görüĢülmesini arz ederiz. (Ahmet Uğur BARAN. Engelsiz Ġzmir Komisyon 

BaĢkanı, Meclis Üyesi. Dolunay BAYER Komisyon BaĢkan Yardımcısı.) 

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önerge üzerine söz vereceğim. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Engelsiz Ġzmir – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarına gönderilmesi uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Ġsmi değiĢti ama herhalde… Evet.  

BAġKAN: Nasıl efendim? 

FATĠH TAġTAN: Ġsmi değiĢti o Komisyon ama uygundur Sayın BaĢkan‟ım.  

BAġKAN: Evet, ne oldu ismi? Toplumsal Cinsiyet EĢitliği…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben biraz kısaltıyorum, Engelli… 

FATĠH TAġTAN: Hayır hayır, Engelsiz... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Engelsiz Ġzmir Komisyonu.  

BAġKAN: Engelsiz Ġzmir Komisyonu oldu. Doğru, Engelli Komisyonu değil.  

AHMET UĞUR BARAN: Sosyal Hizmetler Komisyonuna göndermenizde fayda var diye 

düĢünüyorum.  

BAġKAN: Tamam. O zaman hem Engelsiz Ġzmir Komisyonuna hem Sosyal Hizmetler Komisyonuna 

hem de Eğitim…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet efendim Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonu da uygundur.   

BAġKAN: Uygun mudur? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Sayın ġAHĠN?  Engelsiz Ġzmir – Sosyal Hizmetler – Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Devam edelim. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına, Ġzmir Ġli Aliağa ilçesi ülkemizin önemli 

ağır sanayi bölgelerinden birisidir. Rafineri, petrokimya ve demir çelik gibi yoğun enerji tüketen 

sanayi tesislerinin bu bölgede olması, enerji üretim tesislerini de bu bölgeye getirmektedir. 

Tesislerin kapasite arttırımı ya da yeni tesislerin kurulacak olması, bölgeye yeni enerji 

santrallarini getirecektir. Zaten son derece kötü olan ve ne kadar kötü olduğu bilinmeyen çevre 

değerleri daha da kötüleĢecektir. Uzun yıllardır bölgede yüksek ve tehlikeli kirletici unsurlar 

taĢıyan sanayileĢmenin mevcut durumda halk sağlığı üzerindeki etkisi raporlanmamıĢtır. Bölge ile 

ilgili geleceğe dönük planlama sağlık bakanlığının etki alanındaki ilçeler bazında hazırlayacağı 

halk sağlığı raporları dikkate alınarak yapılmalıdır. BüyükĢehir Belediye Kanunun 7/i. Maddesi: 

"Sürdürülebilir kalkınma ilkesine uygun olarak çevrenin, tarım alanlarının ve su havzalarının 

korunmasını sağlamak; ağaçlandırma yapmak; gayrisıhhî iĢyerlerini, eğlence yerlerini, halk 

sağlığına ve çevreye etkisi olan diğer iĢyerlerini kentin belirli yerlerinde toplamak; inĢaat 

malzemeleri, hurda depolama alanları ve satıĢ yerlerini, hafriyat toprağı, moloz, kum ve çakıl 

depolama alanlarını, odun ve kömür satıĢ ve depolama sahalarını belirlemek, bunların 

taĢınmasında çevre kirliliğine meydan vermeyecek tedbirler almak; büyükĢehir katı atık yönetim 

plânını yapmak, yaptırmak; katı atıkların kaynakta toplanması ve aktarma istasyonuna kadar 

taĢınması hariç katı atıkların ve hafriyatın yeniden değerlendirilmesi, depolanması ve bertaraf 

edilmesine iliĢkin hizmetleri yerine getirmek, bu amaçla tesisler kurmak, kurdurmak, iĢletmek 

veya iĢlettirmek; sanayi ve tıbbî atıklara iliĢkin hizmetleri yürütmek, bunun için gerekli tesisleri 

kurmak, kurdurmak, iĢletmek veya iĢlettirmek; deniz araçlarının atıklarını toplamak, toplatmak, 

arıtmak ve bununla ilgili gerekli düzenlemeleri yapmak" demektedir. Ayrıca; bölgede alınan 

yatırım kararları ile ilgili olarak açılmıĢ onlarca dava vardır. Bu davalardan 1/100000'lik çevre 
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düzeni planında cüruf döküm alanlarının iptaline yönelik olarak DanıĢtay Ġdari Dava 

Daireleri Kurulu'nun verdiği 26/1/2015 tarih 2014/1142 sayılı yürütmeyi durdurma kararı 

önemlidir. Bu kararın temelini oluĢturan bilirkiĢi raporunda, "Ağır sanayi barındıran endüstriyel 

aktiviteler, Aliağa ve yakın çevresinde önemli çevresel baskılar oluĢturmaktadırlar. Bilimsel 

verilere dayalı bölgedeki çevre kirlenmesinin boyutlarının bilinmiyor ve çevre kirlenmesine 

endüstriyel faaliyetlerden (özellikle her bir tesisten) gelen katkının belirlenmemiĢ olması, bölgenin 

endüstriyel kapasitesinin tespit edilememesine yol açmaktadır. Davaya konu alanın endüstriyel 

taĢıma kapasitesi; mevcutta var olan gelecek için tahmin edilen sanayi çevre etkileĢmelerine göre, 

endüstriyel kullanım ve geliĢme sahalarının alansal büyüklüklerini, kullanım amaçlarını, geliĢim 

yönlerini ve bunlara dayalı olarak bölgede yapılabilecek yeni yatırımların tür ve kapasitelerinin 

tam olarak ortaya çıkarılmasını kısıtlayıcı en temel unsurdur." denilmiĢtir. Belediyemiz 

önderliğinde bölgenin toprak, hava ve su kirliliğinin tespiti için bilimsel bir çalıĢma yapılmasını, 

bilgilerinize arz ederiz. Saygılarımızla. (Aliağa Meclis Üyesi Sedat SARI, Menemen Meclis Üyesi 

Çağlar GÜLEZ, KarĢıyaka Meclis Üyesi Saadet ÇAĞLIN, Foça Meclis Üyesi Hakan BARÇIN, 

Foça Meclis Üyesi RaĢit DĠRĠM.)  

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunacağım; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önerge üzerine söz vereceğim. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

gönderilmesi uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Yani aslında bilimsel çalıĢma diyor. Komisyonlar görsün, buna özünde bürokrasinin 

halletmesi gereken bir konu.  

BAġKAN: Nasıl? 

FATĠH TAġTAN: Aslında bilimsel çalıĢma istiyor, toprak analizi vesaire istiyor, Önergeden 

anladığımız kadarıyla. Komisyon Üyelerimiz konuyu incelesinler. Ama iĢi yapacak olan gene 

bürokrasimizdir Sayın BaĢkan bu konuyla ilgili. 

BAġKAN: Tabii tabii. Yani Komisyonumuz belki orada baĢka bir yol gösterebilir hizmetin nereden 

alınması gerektiğiyle ilgili. O nedenle yine Komisyona gitmesinde fayda var. Kemal Bey? Sayın 

ġAHĠN? Önergenin Çevre ve Sağlık – Plan ve Bütçe Komisyonlarına gönderilmesi hususunu… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim, Ġmar ve 

Bayındırlık özür dilerim. Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Evet, 

buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Meclis BaĢkanlığı'na. HALK TAġIT Uygulaması Projesi adı 

altında uygulanan sabah 06:00 ile 07:00 arası akĢam 19:00 ile 20:00 saatleri arasında %50 indirim 

uygulanan tarifenin sabah 05:00 ile 07:30 arası akĢam 18:00 ile 20:00 arası değiĢmesini 

Meclisimize öneriyorum. Saygılarımla arz ediyorum. (AK Parti Meclis Üyesi Hüsnü BOZTEPE.)  

BAġKAN: Evet, Önergenin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önerge üzerine söz vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, UlaĢım – Hukuk Komisyonlarına gönderilmesi uygundur.  

BAġKAN: Plan ve Bütçe? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu da aynı Ģekilde. 

BAġKAN: UlaĢım… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları.  

BAġKAN: UlaĢım – Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları. Fatih Bey? UlaĢım – Hukuk – Plan ve 

Bütçe Komisyonları. Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Önergenin UlaĢım – Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına. 1829 yılından beri merkezi/yerel 

idareyi temsil eden kurumlar arasında siyasal barıĢı sağlayan Devletin idari yapılanmasında yer 

alan “demokrasimizin temel taĢı, milletimizin güzide temsilcisi ve hizmetkârı” mahalle 

muhtarlarımız için biz Ak Parti Grubu olarak Ġzmirimizin 30 ilçesinde 1294 muhtarımızın Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye hudutları içerisinde toplu taĢımları kullanmaları halinde 1 kuruĢ ulaĢım 

sağlanmasını Adalet ve Kalkınma Partisi Grubu olarak öneriyoruz. (Adalet ve Kalkınma Partisi 
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Karabağlar Grup BĢk Vekili Fikret MISIRLI.) 

BAġKAN: Evet, Fikret Beyin Önergesinin Gündeme alınması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önerge üzerine söz vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım Komisyonları. Fatih Bey? Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 

UlaĢım – Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. BaĢka? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yok. Evet Meclis Üyelerimizce Verilen Önergeler 

için teĢekkür ediyoruz. GörüĢüldü, ilgili Komisyonlara havalesi yapıldı.  

IV. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME  

BAġKAN: ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi doğrultusunda yapılan yurtdıĢı görevlendirmeye iliĢkin bir 

bilgilendirmemiz var onu okutacağım. Buyurun.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: 4-8 Mayıs 2019 tarihlerinde Ġtalya'nın Napoli kentinde düzenlenen WTC 2019 

Dünya Tünel Kongresine, “Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F. Altay - Narlıdere Kaymakamlık 

Arası Yapım ĠĢi” kapsamında Kontrol ġefi Gülay UYSAL AKIN, Harita Mühendisi Osman 

BALIKAY ve ĠnĢaat Mühendisi Aykut AFYONCU katılmıĢtır. Yol, yemek ve konaklama giderleri 

yüklenici firma Gülermak Ağır San. ĠnĢ. ve Taah. A.ġ. tarafından karĢılanan katılımcıların, diğer 

yasal harcırahlarının Raylı Sistem ġube Müdürlüğü 2019 Mali Yılı Bütçesinin 03.3.3.01 YurtdıĢı 

Geçici Görev Yollukları tertibinden karĢılanması için 03/05/2019 tarihli ve 103310 sayılı BaĢkanlık 

Makamı Oluru alınmıĢtır. Bilgilerinize arz ederim. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa 

Tunç SOYER. 

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyorum. 

V. BAġKAN TARAFINDAN DOĞRUDAN GÜNDEME ALINAN ĠHTĠSAS 

KOMĠSYONLARINDAKĠ ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkan Tarafından Doğrudan Gündeme Alınan Ġhtisas Komisyonlarındaki Önergelerin 

GörüĢülmesine geçiyoruz. Evet, Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Gündem zaten yayınlanmıĢtı, biliyoruz çok da konu var. Bu 

yüzden madde baĢlıkları ile oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Önergelerin madde baĢlıkları okunarak 

oylanmasının kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. BaĢlayalım. 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 no‟lu konunun Hukuk Komisyonuna gönderilmesini ve Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonuna tekrar iade edilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonuna 

havalesi ile Hukuk Komisyonuna gönderilmesini kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 2 numaralı baĢlıktaki konunun yine UlaĢım –  Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına iadesini ancak Hukuk Komisyonuna da havalesini öneriyoruz, görüĢ alınacak. 

BAġKAN: Sayın TAġTAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 2 numaralı Önergenin UlaĢım – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına iadesi ile Hukuk Komisyonuna havalesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, UlaĢım –  Hukuk Komisyonlarına havalesini ve geldiği 

Komisyona Plan ve Bütçe Komisyonuna iadesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Sayın TAġTAN?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna iadesi ile UlaĢım – 

Hukuk Komisyonlarına havalesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 

VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ  
BAġKAN:  Evet, BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesi baĢlığına geçiyoruz. 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Yasal bir düzenleme 
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zaten. 

BAġKAN: Sayın TAġTAN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Komisyona gitmesini öneriyoruz Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Ama yasal bir Ģey yani burada bir tespit yapmak… 

FATĠH TAġTAN: Rakam geçmesi sebebi ile Sayın BaĢkan, Bütçe Komisyonuna gönderilmesinde 

fayda var eğer sizin açınızdan da uygunsa. 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, oylanmasını öneriyorum. Çünkü 15 Haziran 2019 – 31 Aralık 

2019 diyor. Tarih itibarı ile de…   

BAġKAN: SıkıĢıklık var. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hani Komisyonlarda zaman kaybedecek. Ayrıca bu genelgelerle de açıklanmıĢ 

ücretler, yani yasal “takdiri bir durum” değil… 

BAġKAN: Takdiri bir durum değil. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu sebeple oylanmasını öneriyorum.  

BAġKAN: Fatih Bey? Oylansın. Sayın ġAHĠN? Evet, Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Tarım ve Orman Komisyonları uygundur efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? Hukuk – Tarım ve Orman Komisyonları. Kemal Bey? 

ERHAN ÇALIġKAN: Bütçeye de gitmesi lazım.  

BAġKAN: Efendim? 

ERHAN ÇALIġKAN:  Para geçiyor BaĢkan‟ım. Bütçeye de gitmesi gerekir. Bunun mali boyutu da var. 

Ġmzalanacak Ģekilde mali boyutu da var.  

BAġKAN: Olur. Bütçeye de gönderelim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gönderelim, evet olabilir. 

BAġKAN: Önergenin Hukuk – Tarım ve Orman – Plan ve Bütçe Komisyonlarına gönderilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk –  UlaĢım Komisyonu uygundur, Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Fatih Bey? Hukuk – UlaĢım? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Önergenin Hukuk – UlaĢım Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Bakanlıkla Belediyemiz 

arasında yapılacak olan bir iĢ birliği protokolü. AçılıĢ var. 

BAġKAN: AçılıĢa yetiĢecek. Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet.  

BAġKAN: Sayın Fatih? 

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

BAġKAN: Sayın SEVĠNÇ? Sayın ġAHĠN? Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Ġhale süresi itibarı ile 

zamana ihtiyacı vardır. Araç kiralamaları Belediye Kanununun 67. maddesine göre yapılacak olan bir 

konudur, doğrudan oylansın.  

BAġKAN: Evet, Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Komisyona gitmesini öneriyoruz Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Evet. Plan ve Bütçe Komisyonuna gitmemesi ile ilgili gerekçemiz nedir? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, sonuçta doğrudan Plan Bütçe ile ilgili bir konu değil. Bu bir 

ihale süreci. Ġhale Yasasına göre 4734 sayılı Kanun ve 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanununa göre yapılan 

iĢlemler. Bunun için de Belediyemizin bir ödeneği var, ödenekte yeri varsa zaten ödeniyor, değilse 

mümkün olmuyor.  

BAġKAN: Anladım. Kemal Bey? 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım söz istiyorum. 
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BAġKAN: Bir dakika. Grup BaĢkanlarımızı dinliyoruz. Oylansın. Sayın ġAHĠN? Nasıl 

efendim?  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Oylansın. 

BAġKAN: Oylansın. Buyurun efendim. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım, her Mecliste bir ihale konusu Bütçe-Plan Komisyonuna 

gitmeden geçiyor. Nisan Meclisinde yine bir konu oldu, siz "Bundan sonra gelmeyecek." dediniz. Geçen 

Mecliste de süre kısıtlı diye yine bir ihale konusu geçti. Bu bir gündür, süresi de mevcuttur. Biz hiçbir 

Komisyona Kanuna uymayan bir Ģey yollamıyoruz ki. Zaten bütün Komisyon çalıĢmaları Kanunlara 

uygun yapılıyor. Bu da Ġhale Kanununa uygun yapılıyor. Biz ihalelerle ilgili Komisyon dıĢında bilgi 

alamıyoruz. Burada bir paragrafla bize bilgi veriyorsunuz, oylanıyor geçiyor. Komisyonlar niçin var? 

Bilgi alabilmemiz için var, bürokratlara soru sorabilmemiz için var. Ben Denizli Belediyesinde Belediye 

BaĢkan Yardımcılığı yaptığımız dönemde hiçbir ihaleyi Komisyonsuz Meclisten geçirmedik. Bir sefer 

oldu ve bütün CHP‟li Meclis Üyeleri kürsünün önünde protesto ettiler; “Bilgi alma hakkımızı 

engelliyorsunuz” diye. ġimdi bu uygulama hep âdet ve gelenek haline gelmeye baĢladı Sayın 

BaĢkan‟ım. Her, bütün Meclislerde ihaleler direkt oylansın, geçsin deniliyor. Bunun normali Komisyona 

gitmesidir. Çok basit, çok önemsiz Ģeyler bile Komisyona giderken, bu önemli ihalelerin neden 

Komisyona gitmediğini biz anlamakta zorlanıyoruz BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Sadece zaman kısıtı nedeni ile. Zorlanacak bir Ģey yok. 

ERHAN ÇALIġKAN: Efendim hiçbir zaman kısıtı yok, yarın var efendim. 

BAġKAN: Müsaade ederseniz? 

ERHAN ÇALIġKAN: Yarın Komisyonda görüĢür, bir gün sonra getiririz. 

BAġKAN: Anladım. Ama bu alıĢkanlık edinilecek kadar uzun bir süredir Meclis çalıĢmıyor zaten. 

Ayrıca bizim gerçekten zaman kısıtı dıĢında hiçbir konuyu Komisyona havale etmeden geçirmemiz söz 

konusu olmaz. Sadece zaman nedeni ile bir sıkıĢıklık varsa, o da zaten sizlerin takdirine sunularak 

geçiriliyor. Dolayısı ile burada bir Meclisten bilgi esirgemek veya bilgisi dıĢında bir iĢ yapmak gibi bir 

niyet söz konusu değil, bunu düzeltmek isterim. Burada da yine zaman nedeni ile bir kısıttan bahsedildi. 

Meclis Üyelerimiz takdir ederlerse tekrar götürürüz ama Nilay Hanım eğer...  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ģeffaflık esas, ben konuĢtum Plan Bütçe Komisyon 

BaĢkanımızla Ģu anda. YetiĢtirebileceklerini söylediler.     

BAġKAN: Yarın hemen toplanabiliyorlarsa...  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Plan ve Bütçe Komisyonuna gitmesini öneriyoruz. Talepleri üzerine, 

itirazları üzerine.  

BAġKAN: 6 Numaralı Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 7?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Hukuk Komisyonlarına 

gönderilmesi uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonu uygundur efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 8 numaralı Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan'ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Evet, 9 numaralı Önergenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi 

Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 10, 11 ve 12 Dikili ilçemize ait konular. Plan ve Bütçe ve 

Tüketiciyi Koruma Komisyonları uygundur. 
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BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur BaĢkan'ım.  

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 10, 11 ve 12 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi 

Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 13 no’lu Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 14?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 14 ve 15. konuların Hukuk –  Ġmar ve Bayındırlık – Plan ve 

Bütçe Komisyonlarına gönderilmesi uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 14 ve 15 no’lu Önergelerin Hukuk -  Ġmar ve Bayındırlık - 

Plan ve Bütçe Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 16?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 16, 17, 18 isim verilmesi ile ilgili konulardır. Hukuk 

Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 16, 17 ve 18 no’lu Önergelerin Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 19?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık –  Çevre ve Sağlık Komisyonlarına öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 19 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 20?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 20, 21, 22, 23 ve 24 KarĢıyaka‟ya ait konulardır. Ġmarla 

ilgilidir, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna gönderilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Kalanlar da aslında oraya gidecek Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kim dediniz? 

FATĠH TAġTAN: Kalanlar da Ġmar Komisyonuna gidecek. Diğer, devam eden maddeler de Ġmar 

Komisyonuna gidecek, tamamını gönderelim ilçesinin farklı olması bir Ģey ifade etmiyor Sayın 

BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36 ve 37. 

FATĠH TAġTAN:  37, doğru Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Değerli ArkadaĢlar, 20 no’lu Önergeden baĢlayarak 21, 22, 

23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36 ve 37 no’lu  Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 38?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 38 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 39?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 39 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 
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Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 40?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Evet, 40 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum.  

VII. BAġKAN TARAFINDAN DOĞRUDAN GÜNDEME ALINAN ĠHTĠSAS 

KOMĠSYONLARINDAKĠ ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Ek Gündemimiz var. Evet, Ek Gündem. Ek Gündemdeki 1. BaĢlığımız; BaĢkan Tarafından 

Doğrudan Gündeme Alınan Ġhtisas Komisyonlarındaki Önergelerin GörüĢülmesi maddesi. Buyurun 

Nilay Hanım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1 numaralı konuyu değerlendirdik. Biz bu konunun kanuni 

bir konu olduğunu düĢünüyoruz. Belediye Meclisinin takdirinde olmadığını düĢünüyoruz. Bu sebeple…  

BAġKAN: Geri çekilmesini...  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Geri çekilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey, yanlıĢ ifade edilmiĢ metinde o nedenle geri çekilmesi icap ediyor. 

FATĠH TAġTAN: Tamam uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 1 no’lu Önergenin iadesini, geri çekilmesi mi diyorsunuz? 

Gündemden çıkarılması... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, gündemden çıkarılması, evet.  

BAġKAN: Hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 2?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 2, 3 ve 4 no‟lu baĢlıklarda yer alan konuların aciliyeti vardır. 

Bunların da gene tarihle sınırlıdır konusu. Salı ve PerĢembe günü eğer Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonlarımız çalıĢabileceklerse Komisyonlara iadesini talep ediyoruz. 

BAġKAN: Ufuk Bey, Ufuk Bey nerede görmüyorum. YetiĢtirebilir misiniz?  

UFUK YÖRÜK: Tabii tabii. Her gün toplanıyoruz. 

BAġKAN: YetiĢtirirsiniz. Fatih Bey? Uygun mudur? 

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 2, 3 ve 4 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna 

iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 5 numaralı konu da Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına iadesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 5 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonlarına iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 6?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Komisyonuna iadesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Nereye BaĢkan‟ım? 

BAġKAN: Komisyonuna. Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonu. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk Komisyonuna. 

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 6 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk 

Komisyonlarına iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 7?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 7 ve 8. konuların da aynı Ģekilde geldiği Komisyonlara 

iadesini öneriyoruz. Kurum görüĢlerinde eksiklik vardır.  

BAġKAN: Evet, Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 7 ve 8 no’lu Önergelerin ilgili Komisyonlarına iadesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  
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VIII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGENĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlıktan Gelen Önergenin GörüĢülmesi. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, doğrudan oylanması uygundur. Sonuçta iki kurum arasında 

yapılacak olan bir iĢ birliğidir. 

BAġKAN: Evet, Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: BaĢkan‟ım, bu protokol tarafımıza ulaĢmadı. Bilgi sahibi değiliz. Eğer zamanlama 

kısıtı da burada yoksa Komisyonun görmesinde fayda var. 

BAġKAN: Gönderildi mi? GönderilmiĢ Fatih Bey. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, en azından Meclis baĢlamasına bir saat kalasına kadar elimize 

geçmemiĢti. 

BAġKAN: Ne zaman? Öyle mi? Bir kontrol edin isterseniz ama gelmiĢ. 

FATĠH TAġTAN: Hâlâ daha gelmemiĢ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Buraya geldiğimizde… 

FATĠH TAġTAN: Buraya geldiğimizde burada bulmuĢuz Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Öyle mi? 

FATĠH TAġTAN: Yani altıya beĢ kala, Meclis altıda. YetiĢtirme Ģansımız pek yok. 

ÖZGÜR HIZAL: Yani, Sayın BaĢkan, tabii burada Bürokrat ArkadaĢları da zan altında bırakmak 

istemeyiz ama Ģöyle bir durum oldu; bizim Grup Toplantı saatimizin ve yerinin değiĢmesi söz konusu 

oldu. Bu anlamda belgelerin bir kısmı gelmemiĢ olabilir. 

BAġKAN: Anladım.  

ÖZGÜR HIZAL: Bu anlamda Komisyona gönderilmesi, incelenmesi noktasında... Çünkü protokolü 

görmedik, eğer süre noktasında bir... 

BAġKAN: Bir sıkıntı var mı süre noktasında? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonuna gönderilebilir efendim. 

BAġKAN: Hukuk Komisyonuna. Kemal Bey? Salahattin Bey? 

ERHAN ÇALIġKAN: Plan Bütçeye de yollayalım BaĢkan'ım. Para ödemesi varsa. 

BAġKAN: Yok Plan ve Bütçe ile bir ilgisi yok. ĠĢ birliği protokolü. Önergenin Hukuk Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum.  

IX. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Komisyon Raporlarına geçeceğiz. Evet Komisyon Raporları, Komisyonlardan Gelen 

Raporlar, birincisi. Birinci raporla baĢlayalım. Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, oyçokluğu ile gelmiĢ Komisyondan, uygun bulunmuĢ. 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Söz alabilir miyim Sayın BaĢkan?  

BAġKAN: Buyurun efendim.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, bu 1. maddedeki bir isim değiĢikliğinden söz ediyor. Sayın 

Cumhuriyet Halk Partisi Grup Sözcüsü de oyçokluğu ile geçsin diyor ama biz, ilk Mecliste de siz ifade 

ettiniz, biz burada bir Ģeyleri birlikte baĢarmak, birlikte yapmak arzusu içerisindeyiz, Siz hâlâ aynı 

düĢünceye devam ediyor iseniz tabii. ġimdi burada da bir takım gerekçeler yazıyor. ĠĢte Avrupa Ġnsan 

Hakları Mahkemesi Kararlarının gözetilmesinden vesaire bahsediyor. Burada atfedilen konu nedir? Yani 

hangi karara atıfta bulunuyor? Neden bu değiĢim ihtiyacı hissedilmiĢ? Bundan bir bilgimiz yok. Yani 

"AĠHM'in kararlarını gözetelim.” Gözetelim de konu ne? 

BAġKAN: Belki Komisyondan bir arkadaĢımız bu konuda bilgi vermek ister. Buyursunlar. 

GAMZE GÜL ÇAMUR: Merhabalar, Bayraklı Meclis Üyesiyim. Ġsmim Gamze Gül ÇAMUR. 

Önergeyi veren kiĢiyim aynı zamanda. Yalnız, Kadın –  Erkek EĢitliği Komisyonunda Cumhuriyet Halk 

Partisi Grubu adına verdik bu önergeyi. ġimdi, önergede Fatih Bey‟in dediği gibi AĠHM kararlarına 

Ģöyle bir atıf yaptık; kararlarda Kadın –  Erkek EĢitliği Komisyonun “Toplumsal Cinsiyet EĢitliği” 

olması yönünde bir karar yok. Ancak insan hakları açısından ve Ģu an toplumda yaĢadığımız sosyolojik 

olguyu gözeterek toplumumuzun sadece kadın ve erkek olarak ayrılmadığı, aynı zamanda biyolojik 

olarak kadın veya erkek olarak doğmuĢ, daha sonra sağlık nedeni ile ya da yetiĢtirildiği çevre ve kültür 

nedeni ile kendisini biyolojik kimliğinden farklı hisseden vatandaĢlarımızın da Komisyon 
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çalıĢmalarında bundan bahsedilmediğinden dolayı dıĢlanmıĢ hissiyatı olduğunu gözlemledik. Aynı 

zamanda Ģunu da ben belirtmek isterim; bütün mahkeme kararlarını, insan hakları, Avrupa Ġnsan Hakları 

SözleĢmesini, anayasayı bir kenara bırakalım, bizler topluma karĢı insani olarak da sorumluluğumuzdan 

dolayı "Kadın ve Erkek EĢitliği" yerine "Toplumsal Cinsiyet EĢitliği"ni kullanırsak kendisini farklı 

tanımlayan vatandaĢlarımız için de çalıĢmalar yaparak onların toplumda layık olduğu yeri bulmasını 

sağlayacağımızı düĢündük ve Önergeyi bu nedenle verdik.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz Gamze Hanım. Buyursunlar.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. ġimdi burada 

tabii isimler noktasında ya da adlandırılma  noktasında bir tartıĢmaya çok fazla girmek istemiyoruz ama 

mesele esasında Ģu; Kadın - Erkek EĢitliği Komisyonu kuruluĢ amacına bakmak gerekir. Elbette ki 

kanunlar karĢısında, anayasa hükümleri karĢısında  tüm bireyler eĢittir. Cinsiyetine, ırkına, diline, dinine 

bakmaksızın tüm bireylerin eĢit olduğunu kabul ediyoruz. Ama bu Komisyonun ve benzer Komisyonların 

kuruluĢ amacı kadın odaklı; kadınlarımızın, annelerimizin, bacılarımızın, kardeĢlerimizin pozitif 

ayrımcılık noktasında toplumda farklı noktalara gelebilmelerini sağlamak, asıl amaç bu. Belki bu amaç 

doğrultusunda bugüne kadar bu Komisyon çok faal kullanılmamıĢ olabilir. Ama bizim bundan sonraki 

süreçte bu Komisyonu sizin de her zaman dile getirdiğiniz gibi özellikle kırsal kesimdeki, özellikle dıĢ 

mahallelerimizdeki kadınlarımızın çok daha iyi noktalara gelebilmesi adına çalıĢmaların yapılması. Yoksa 

isimler noktasında elbette ki bir isim verilecek ama bu Komisyonun kuruluĢ amacı kadın ve toplumun en 

temel taĢı olan aile kavramının çok daha iyi noktalara getirilmesi. (BAġKAN: Evet.) Bunun dıĢında 

baĢka bir gerekçeyle bu Komisyonun çalıĢma Ģeklini, çalıĢma biçimini, isim üzerinden değiĢtirmek gibi 

bir durum söz konusu olursa tabii ki bunu bizim kabul etmemiz söz konusu değildir. 

BAġKAN: Buyurun efendim. 

DĠLEK YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Kadın - Erkek EĢitliği Komisyon Üyesi olarak 

söz almıĢ bulunmaktayım. Birkaç konuyu sizlerle paylaĢmak istiyorum. 

BAġKAN: Ġsminizi de lütfen paylaĢırsanız...  

DĠLEK YILDIZ: Dilek YILDIZ, Bayraklı Meclis Üyesi.  

BAġKAN: Evet.  

DĠLEK YILDIZ: 2000'li yılların baĢından itibaren Türkiye, baĢta Anayasası olmak üzere tüm 

mevzuatında kadın - erkek eĢitliğini garanti altına almak ve hiçbir alanda kadına karĢı ayrımcılık 

yapılmamasını sağlamak üzere düzenlemeler yapmıĢtır. Türkiye'de kadın - erkek eĢitliği ilkesi 

Anayasanın 2001 yılında yapılan 41. maddesi, 2004 yılında yapılan 90. maddesi, 2004 ve 2010 yıllarında 

yapılan 10. maddedeki değiĢikliklerle güçlendirilmiĢtir. AK Parti iktidarı döneminde, Anayasanın 10. 

maddesinde 2004 yılında yapılan değiĢiklikle kadınlar ve erkekler eĢit haklara sahiptir. Devlet, "Bu 

eĢitliğin yaĢama geçmesini sağlamakla yükümlüdür." hükmüne yer vermiĢtir. Ayrıca 2010 yılında yapılan 

değiĢiklikle, "Bu maksatla alınacak tedbirler eĢitlik ilkesine aykırı olarak yorumlanamaz." hükmü 

eklenmiĢtir. Devrim niteliğinde olan bu değiĢiklikle, Türkiye Anayasasında bu tür bir hükme yer veren az 

sayıda ülkeden biri olmuĢtur. Bu bağlamda da 2009 yılında Türkiye'de Kadın - Erkek Fırsat EĢitliği 

Komisyonu TBMM'de kurulmuĢtur. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bünyesinde kurulmuĢ olan Kadın - 

Erkek EĢitliği Komisyonunun asıl amacının kadın haklarının korunması ve geliĢtirilmesi, kadın-erkek 

eĢitliğinin sağlanmasına yönelik geliĢmeleri izlemek ve Meclisi bilgilendirmektir. Aile Akademisi 

Derneği'nin 10 madde halinde açıkladığı Toplumsal Cinsiyet EĢitliği makalesine baktığımızda da  

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği savunucularının aileyi kadın için tehlikeli bir kurum olarak değerlendirdiğini 

görüyoruz. Sadece aileyi değil, din değerlerini ve toplum değerlerini de tehlikeli bir unsur olarak 

değerlendirdiğini görüyoruz. Bu nedenle Kadın - Erkek EĢitliği Komisyonunun isminin Türkiye Büyük 

Millet Meclisinde ve diğer 80'e yakın vilayette olduğu gibi, Kadın Erkek Fırsat EĢitliği olarak 

değiĢtirilmesini rica ediyoruz. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Buyurun, Nilay Hanım buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Kadın - Erkek EĢitliği Komisyonunun aynı zamanda 

BaĢkanıyım. Bu konuda biz hepimiz birlikte tartıĢtık. Dilek Hanım da Komisyonumuzun Üyesi, Gamze 

Hanım da aynı Ģekilde. Biz Toplumsal Cinsiyet EĢitliği derken yıllardan bu yana gelen kadının 

toplumdaki yerinin erkekten geri olduğunun farkındayız. Ve biz kadının da erkeğin de aynı Ģekilde 

toplumsal rollerinin eĢit olması gerektiğini öngörüyoruz. Siz çok güzel bir uygulama yaptınız, "ESHOT 

Genel Müdürlüğü'ne 100 kadın Ģoför alacağım." dediniz. Burada da aslında kadın, erkek tabii ki eĢit 

haklara sahip. ĠĢçi ve iĢveren konumunda da eĢit haklara sahip ama bu fiiliyatta gerçekleĢmiyor. Siz kadın 
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Ģoför ayrımını yaparak, pozitif ayrım getirerek kadınları erkeklerle eĢitleme yolunda adım atmıĢ 

oluyorsunuz bir yerel yönetici olarak. Biz Uluslararası Ġstanbul SözleĢmesi'ne imza atmıĢ bir ülkeyiz. 

Uluslararası Ġstanbul SözleĢmesi der ki; "Eğer kadın - erkek eĢitliği fiilen gerçekleĢmiyorsa..." Dilek 

Hanım'ın da söylediği gibi "Devlet ve Kamu Kurumları bununla ilgili fiili tedbirleri almakla 

yükümlüdür." der. Biz isteriz ki, bu Belediye Meclisinin de %50'si kadın olsun, %50'si erkek olsun. Bütün 

seçimlerde fermuar sistemiyle bir kadın bir erkek olsun, bu Ģekilde geliĢsin. Bizim buradaki amacımız, 

toplumsal rollerde kadının da erkekle bir olduğu, erkekle eĢit olduğu, haklar yönünden de, fırsat eĢitliği 

yönünden de, toplumun kendisine biçtiği rol yönünden de eĢitliğidir. Bu sebeple Toplumsal Cinsiyet 

EĢitliği isminin daha kapsayıcı olduğu kanaatine vardık ve bu sebeple bu ismi uygun gördük. Biz 

arkadaĢımıza da saygı duyuyoruz. Sonuçta bu bir düĢüncedir ama demokratik bir ortam varsa... Belediye 

Meclisinde herkes kendi görüĢünü dile getirdi. Komisyonumuz, bu gerekçelerle Toplumsal Cinsiyet 

EĢitliği adı olması gerektiği kanaatine vardı. Belediye Meclisimizin de bu kanaati uygun görmesini 

diliyoruz.     

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Fatih Bey buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, yani ben de Nilay Hanım'a çok teĢekkür ediyorum. Aynı zamanda bizim 

de ifade ettiğimiz, Dilek Hanım'ın sözleriyle benzer Ģeyler söyledi ama Komisyon Üyemiz, Bayraklı 

Meclis Üyemiz sayın Gamze Gül Hanım  çok bambaĢka Ģeylerden bahsetti. Yani bir taraf sizin pozitif 

ayrımcılık adına sayın Grup BaĢkan Vekilimizin de ifade ettiği gibi ESHOT'a alınacak olan kadın Ģoförler 

vurgusu yaparken, diğer taraf doğuĢtan kadın olan, iĢte sonradan erkek hisseden vesaire gibi farklı bir 

konudan bahis geçirdi. Ama Nilay Hanım çok daha baĢka bir Ģey söyledi. Yani aslında biz burada neyi 

oyladığımızın tam olarak farkında mıyız? Çünkü maddedeki Önergeyi veren Gamze Gül Hanım maddeye 

Avrupa Ġnsan Hakları Kararları da gözetilerek demiĢ ama az evvelki açıklamasında böyle bir karar 

olmadığını kendisi ifade etti. Yani bambaĢka Ģeylerden bahsetti. ġu an çok farklı düĢünüp çok baĢka bir 

Ģeyi oyluyormuĢuz gibi geliyor Sayın BaĢkan.      

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Özgür Bey buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyelerinin de dile getirdiği gibi kadın-erkek eĢitliği 

hususunda zaten Anayasayla güvence altına alındığını hepimiz biliyoruz. Çok Değerli Sözcünün dile 

getirdiği hususu ben tekrarlamak istiyorum. Buradaki ana mesele kadınların toplum nezdinde çok daha iyi 

noktalara gelebilmesi. Evet bizim de gönlümüzden geçen Mecliste, Meclis Üyelerimizin yarısından 

fazlasının bayan olması, kadın olması. Kadın annedir, kadın kardeĢtir, aynı zamanda kadın Meclis 

Üyesidir, kadın hakimdir, kadın doktordur, kadın öğretmendir. Biz Kadın - Erkek EĢitliği Komisyonunun 

isimlerini değiĢtirerek kavramsal karmaĢa yaratılmasına bu noktada karĢı çıkıyoruz… (BAġKAN: 

AnlaĢıldı bu.)  Bu noktada karĢı çıkıyoruz. Bu Komisyonun asıl amacı, kadınların toplumda çok daha iyi 

noktalara gelebilmesini sağlamak, burada hepimizin görevi budur. Kız çocuklarımızın, kadınlarımızın 

Ġzmir'de çok daha iyi noktalarda olabilmesi için bir mücadele vermemiz gerekiyor. Grup Sözcümüzün dile 

getirdiği gibi verilen Önerge ve Önergenin veriliĢ amacı bambaĢka ama bizim burada konuĢtuğumuz konu 

bambaĢka. Saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: AnlaĢıldı. Gamze Hanım buyurun.      

GAMZE GÜL ÇAMUR: ġimdi Nilay Hanım'la beraber aynı Komisyonda beraber çalıĢıyoruz. Bizim bu 

ismin değiĢikliğini dile getirmemizin Nilay Hanım'la beraber az önce benim bahsettiğimiz, bahsettiğim 

konuyla da  ilgisi var, bir bütün olarak düĢünmemiz gerekiyor bunu. ArkadaĢlarımızın kaçırdığı Ģöyle bir 

nokta var, bu açıklamayı yapma gereğini Ģundan dolayı hissettiğimi belirtmek isterim; Komisyon 

toplantılarına bütün Meclis Üyelerimiz istediği zaman katılabilirler. Toplumsal Cinsiyet EĢitliğinin, kadın 

ve erkek eĢitliğinin yanında, Dilek Hanım, Bayraklı Meclis Üyemiz, benim az önce bahsettiğim, kendisini 

biyolojik kimliğinden farklı kiĢileri de kapsayacağını, bunun Türk aile yapısına, gelenek ve göreneklerine 

aykırı olduğundan dolayı farklı yorumlanacağını söylediğinden dolayı ben bu açıklamayı yapma 

zorunluluğu hissettim. Bizim bakıĢ açımız, elbette bu Komisyonun kuruluĢ amacı kadın odaklıdır ancak 

hem dünya görüĢümüz gereği de biz insan hakları boyutunda baktığımızda, insanları kimliğine, dinine, 

cinsel tercihine göre de eĢit olarak gördüğümüz, Avrupa Ġnsan Hakları Mahkemesinde bahsettiğim, vurgu 

yaptığım konu budur direkt. EĢitlik ilkesine vurgu yaparak, bütün toplumu kucaklayıcı bir Ģekilde hareket 

etmemiz gerektiği, bizim de bunun bir sosyal bir sorumluluğumuz olduğunu... Yani biz burada bu 

Önergeyi verirken, Toplumsal Cinsiyet EĢitliği denildiğinde diğer arkadaĢlarımızın kaygı duyduğu, 

kimliği, cinsel kimliği farklı olan, biyolojik kimliğinden farklı hisseden vatandaĢlarımızı kapsayıp, 

toplum, aile yapısını bozucu düzeyde çalıĢmalar yapabileceğimizi düĢünmelerini üzüntü ile karĢılıyorum. 
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Biz sadece insan hakları çerçevesinde, Avrupa Ġnsan Hakları SözleĢmelerine uygun olarak 

toplumun bütününü kucaklayıcı çalıĢmalar yapmak istiyoruz. Tabii ki önceliğimiz kadınlarımız. Bu yanlıĢ 

anlaĢılmayı ben düzeltmek isterim yani Nilay Hanım'la benim yaptığım konuĢma aslında bir bütündür.    

BAġKAN: Tamam... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Çok kısa rica ediyorum çünkü çok uzadı...(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 
ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyesinin görüĢleri noktasında Ġnsan Hakları Komisyonu 

kurulabilir. Az önce dediğim gibi bütün bireyler eĢittir ama bu Komisyonun kuruluĢ amacı bambaĢka. 

Ġnsan Hakları Komisyonu, bu baĢka bir Ģey yani, Ġzmir'deki bütün bireylerin eĢit haklara sahip olduğu 

noktasında ayrı bir Komisyon çalıĢması yapılabilir ama Kadın - Erkek EĢitliği Komisyonunun adının 

değiĢtirilerek kadın - erkek, özellikle kadınların sosyal statülerinin arttırılması noktasında bir yere 

varamayacağımızı düĢünüyorum.  

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar, bütün görüĢleri dinlediniz. Bu çerçevede önergenin cinsiyetle ilgili 

bir Ģey olduğunu ben de söylemek istiyorum yani Ġnsan Hakları Komisyonu kurulabilir ama sonuçta bu 

cinsiyetle ilgili bir Ģey. Ve arkadaĢlarımız kapsayıcı bir cinsiyet eĢitliğini burada gündeme getirmiĢ 

oluyorlar. O nedenle ben bu çerçevede geldiği Ģekliyle, Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. 2. madde buyurun.  (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ne gibi? 

FATĠH TAġTAN: Tutanaklara geçmesi açısından, AK Parti Grubu dıĢında oyçokluğu veren yok değil 

mi? Çünkü arka taraftan da duyduk doğru değil diyenleri de  o yüzden söylüyorum Sayın BaĢkan'ım.  

BAġKAN: Ne dendi anlamadım? 

FATĠH TAġTAN: "AK Parti Grubu dıĢında ret oyu veren var mı?" diye sordum.  

BAġKAN: Hayır yok. 

FATĠH TAġTAN: Sadece AK Parti Grubu mu oyçokluğu verdi? Belirtmediniz de onun için soruyorum.   

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım... 

BAġKAN: Her zaman öyle yapıyoruz. 

FATĠH TAġTAN: Belki MHP oyu var orada BaĢkan'ım.  

BAġKAN: Oyçokluğu ile kabul edildi diyoruz. 

FATĠH TAġTAN: Efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım usul dıĢına çıkılmasını uygun görmüyoruz. Diğer konuya 

geçebiliriz.  

FATĠH TAġTAN: Tamam, yani bir dakika efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey, hiçbir oylamada AKP'liler veya AK Partililer veya MHP'liler oy verdiler, 

vermediler diye bir usûl yok. Ben sadece oyların çoğunluğuna bakıyorum, çoğunluğun oyuyla kabul veya 

ret diyorum.      

FATĠH TAġTAN: Bakmadan söylediniz ya onun için söyledim ben.   

BAġKAN: Hayır bakıyorum, bakmaz olur muyum? Böyle bile bakarım ben. Görüyorum yani merak 

etmeyin. Evet, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan'ım, evet, bu konuda geldiği Komisyona iadesini uygun görüyoruz, Plan 

ve Bütçe Komisyonuna hava edilmesini istiyoruz. Çünkü bir parasal konu da söz konusu olabilir bu 

sebeple  Plan ve Bütçe Komisyonu. 

BAġKAN: Fatih Bey, iadesiyle Plan ve Bütçe Komisyonuna gönderilmesi isteniyor.  

FATĠH TAġTAN: Uygun uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Evet, Önergenin ilgili Komisyona, Kadın - Erkek EĢitliği 

Komisyonuna iadesiyle,  Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, yine Komisyonlara iadesini öneriyoruz ancak Plan ve Bütçe, 

Hukuk, Çevre ve Sağlık, Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına da havalesini isityoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Önergenin ilgili Komisyonlara iadesiyle beraber, 

Plan ve Bütçe - Hukuk - Çevre ve Sağlık - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına da havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 4, 5, 6. baĢlıklarda yer alan konular Komisyonlarda oybirliği 

ile  uygun görülmüĢ, Komisyondan geldiği Ģekilde oylansın diyoruz. 

BAġKAN: 4, 5, 6… 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 7 hatta, evet.  

BAġKAN: 7. Fatih Bey, 4, 5, 6, 7. maddeler Komisyondan geldiği Ģekliyle doğru mu?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Uygun. Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Uygun. 4, 5, 6 ve 7. maddelerin Komisyondan geldiği 

Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum. 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 8. maddede Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak kamu 

Düzeniyle ilgili bir konu da olabileceğini düĢünüyoruz. Dolayısıyla biz her ne kadar Hukuk 

Komisyonunda oybirliği ile uygun bulunmuĢsa da biz tekrar Komisyona iadesini öneriyoruz bu konunun.  

BAġKAN: Tetik. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, tetik biraz silah çağrıĢtırıyor ve rahatsızlık verici.  

BAġKAN: Fatih Bey.  

FATĠH TAġTAN: Tekrar incelensin Sayın BaĢkan'ım. Belki bir bölge adıdır, bir Ģeydir baksınlar. 

BAġKAN: Kemal Bey? Tekrar incelensin. Bakılsın, evet. Sayın ġAHĠN? Evet, Önergenin Komisyonuna 

iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 9?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, Komisyondan oybirliği ile uygun bulunmuĢ, geldiği Ģekliyle 

oylansın.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Selahattin Bey? Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum, 10?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10 ve 11. maddeler oybirliği ile uygun bulunmuĢ, Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle oylansın.   

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Selahattin Bey? 10 ve 11. maddelerin Komisyondan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 12?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 12. madde oyçokluğu ile uygun bulunmuĢ, Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylansın.  

BAġKAN: Bunun neden oyçokluğuyla olduğuyla ilgili bir izahat alırsak iyi olur, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, sizin de çok iyi bildiğiniz ve Meclisimizde çokça dile getirdiğimiz 

Ġzmir'in belli baĢlı sorunları var. Bu sorunların en baĢında çevresel sorunlar geliyor ve bu çevresel 

sorunların içerisinde de maalesef ki Ġzmir'de hepimizin konuĢmaya çekindiği ve utandığı bir çöp sorunu, 

çöp problemi, çöp alanlarının düzensizliği ile alakalı bir sorun. Çok yakın bir zamanda basından takip 

ettiğimiz Harmandalı bölgesinde yapılacak olan bir tesisin ilânını gördük sizler tarafından, bir Enerji 

Santrali kurulması noktasında. Tabii, Ġzmir'in otuz ilçesi var, bu otuz ilçesinin tamamında maalesef ki bu 

sorunların yaĢandığını görüyoruz. Ve bugün bu maddede tartıĢtığımız alan, hukuki olarak yaĢanan 

sorunları bir tarafa bırakacak olursak, mülkiyet noktasında bazı problemlerin olduğunu biliyoruz ama 

meseleye çevresel açıdan bakmak gerektiğini düĢünüyoruz. GeçmiĢ dönemlerde, bu alanda, ÖdemiĢ 

ilçemizde yapılması planlanan ve sürekli, maalesef ki ertelenen bir Çöp Bertaraf Tesisinin önümüzdeki 

yıllarda da aynı Ģekilde karĢımıza çıkmasından endiĢe duyuyoruz. Siz Belediye BaĢkanı olduğunuz gün 

bir ifade kullandınız "Ben Flamingoların da Belediye BaĢkanıyım." demiĢtiniz. Çevresel anlamda güzel 

bir ifadeydi. Siz aynı zamanda Flamingoların Belediye BaĢkanı olduğunuz gibi Kiraz halkının da 

Belediye BaĢkanısınız, ÖdemiĢ halkının da Belediye BaĢkanısınız, otuz ilçenin… 

BAġKAN: Flamingoları Kirazlılara tercih etmiyorum, yanlıĢ anlaĢılmasın.  

ÖZGÜR HIZAL: Elbette ki öyle olduğunu düĢünmüyorum ama buradaki simgesel anlamda ifadeyi 

kullanmak açısından söylüyorum. GeçmiĢte, her seferinde önümüze bir engel çıkartılarak "bu yıl 

yapılacak, olmadı önümüzdeki yıl yapılacak, olmadı bu yıl yapılacak" gibi ifadelerin artık karĢımıza 

çıkmasını istemiyoruz. Bu anlamda burada sadece Kiraz'ın çöp alanı ya da Kiraz bölgesinde toplanan 

çöplerin vahĢi depolama yöntemiyle depolandığı bir alan değil, aynı zamanda ÖdemiĢ, aynı zamanda 

Beydağ, aynı zamanda Tire, aynı zamanda Kiraz ve Bayındır gibi ilçelerin çöp depolama alanı olduğu için 

biz bu anlamda ret oyu verdik, ret oyu kullandık. Ve burası herkesçe çok iyi bilindiği gibi bir tarım alanı; 

sadece çevresinde tarım yapılıp yapılmadığına bakılmaksızın yer altı sularının, yer altı kaynaklarının 

tahrip olması da söz konusu burada. Mülkiyet hakkını dediğim gibi bir tarafa bırakıyoruz ama çevresel 

anlamda ciddi sorunların olduğu kanaatindeyiz. Diyeceksiniz ki "Nereye?" Bu da elbette ki sorun, bunu 

da en baĢta söyleyeyim ama bugüne kadar Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinde bu kadar uzunca bir süre 
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geçmesine rağmen ÖdemiĢ'te, Harmandalı‟da ya da baĢka ilçelerde çağımız Ģartlarına uygun, 21. 

yüzyıl dünyasına ve Türkiyesine uygun çöp tesislerinin kurulamaması esasında bir ayıp. Çevresel bir 

duruĢ sergilemek için bir çalıĢma sergiliyorsunuz. ĠĢte, Belediye BaĢkanlığınızın ilk dönemlerinden bu 

yana belki de toplumda örnek olma adına bisiklet kullanmaya baĢladınız. Ama asıl meselenin o 

bölgelerdeki görünmeyen, bizim burada belki üç dakika, belki iki dakika oylayarak geçiĢtireceğimiz bir 

konu olduğu kanaatindeyim ve bunun böyle olmaması gerektiğini düĢünüyorum. O yüzden bunun sizler 

tarafından da öncelikle bu tesisin ne zaman ve hangi aĢamada olduğunun bilgisini Meclise verilmesinin, 

ÖdemiĢ'te yapılacak olan tesisin hangi aĢamada ve ne zaman bitirileceği konusunda bilgi verilmesini ve 

bu alanın da bir an önce rehabilite edilerek en azından sadece belki Kiraz çöplerinin toplanabileceği bir 

alan olarak kullanılması ve bölgedeki diğer ilçeler için farklı alanların, farklı çözümlerin bulunması 

gerektiği kanaatindeyim, saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: Evet, hanımefendiden önce beyefendi kaldırmıĢtı, onu da dinleyelim. Sonra YeĢim Hanım 

size, evet, buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan‟ım, Hakan YILDIZ, Konak Belediyesi Meclis Üyesiyim. Aynı 

zamanda Hukuk Komisyonunda bu çekinceye ret oyu vermiĢ bir Meclis Üyesi olarak söz aldım. 

Öncelikle tüm arkadaĢlarımın geçmiĢ Ramazan Bayramlarını kutluyorum. ġimdi, Sayın BaĢkan‟ım, 

burada ret vermemizin temel gerekçelerinden biri esasında bu bir sorun, çevresel bir problem ve 

Kiraz‟da geçmiĢ dönemlerde Sayın Grup BaĢkan Vekilimiz belirttiler... ġimdi bir, iki tarafı var bu iĢin; 

biz Komisyona Bürokrat ArkadaĢlarımızı davet ettik. Ben her Ģeyden önce Çevre ve Sağlık Komisyonu 

ve Hukuk Komisyonundaki gerek Cumhuriyet Halk Partili, gerek Adalet ve Kalkınma Partisindeki 

arkadaĢlarımızın iyi niyetli yaklaĢım gösterdiğini söylemek istiyorum. Dikkat ederseniz 72 tane madde 

Ģu an biz Komisyonlara havale etmiĢiz. Sadece 72 maddenin 2 tanesinde oyçokluğu, diğerlerinde 

oybirliği ile geçiriyoruz. Zaten bu Meclisin böyle bir konulara hassasiyetle yaklaĢan bir tavrı var. Biz 

niye burada oyçokluğu yaptık? Bir; bu yerin her ne kadar 1/25000‟lik planda katı atık alanı olarak 

belirtilmiĢ olmakla birlikte mülkiyetin Hazinede olması. Esasında ciddi bir anlamda mülkiyet problemi 

durmakta. Hukuki olarak bizim itirazımızın temel nedenlerinden biri bu. Bir diğeri; 12 Mart 2018 

tarihinde, bu Mecliste, yine bu bölgeye 14 ayla, dökümle ilgili oybirliğiyle bir kararın geçmiĢ olması. 

Yani bu neyi doğruluyor? Esasında geçmiĢ dönemlerde burasıyla ilgili bunun son kez olacağı noktasında 

bir irade ortaya konmuĢ olmasına rağmen, bugün tekrar Meclis Gündemimize bir 15 aylık ek bir süre 

alınıyor. Biz, ilgili arkadaĢlara Ģu soruyu sorduğumuzda Sevgili BaĢkan‟ım... Buranın 2013 yılında 

ÖdemiĢ Belediyesi tarafından BĠYOSAN firmasına 29 yıllığına bu bölgenin özellikle ilk baĢta 

ÖdemiĢ'te bir tesis kurulması noktasında bir anlaĢma yapıldığını biliyoruz. ġimdi daha sonra yine yasa 

değiĢikliği ile BüyükĢehire devrolmasından sonra bu ÖdemiĢ ilçemize 4 ilçe daha ilave olarak Beydağ, 

Bayındır, Kiraz‟ı da kattığımız zaman bütün bu bölgenin çöplerinin toplanıp, bertaraf edildiği %70‟inin 

enerjiye döndüğü, %30‟unun da aynı yerinde yakılarak bertaraf edildiği bir yapılanma. Ancak 2013‟ten 

günümüze kadar hukuki süreçler iĢlemiĢ, 2016 yılında ÖdemiĢ Belediyesi 52 bin metrekare bir alanın 

tesis yapılması üzerine firmaya tahsisini yapmıĢ, yasa gereği BüyükĢehire devrolduğu için BüyükĢehir 

Belediyesine 2016 yılında bunların yetkileri geçmiĢ ve 2018 yılında ÇED onayları tamamlanmıĢ ama 

bugün geldiğimiz noktada… 

BAġKAN: Ama bir dakika. ÇED onayı 2018‟de tamamlanmıĢ. 

HAKAN YILDIZ: Doğrudur BaĢkan‟ım. Ancak Ģunu söylemek istiyorum; biz bugüne geldiğimizde ve 

biz Komisyonda Ģu soruyu sorduk arkadaĢlara, dedik ki “Bakınız bu tesis ne zaman açılacak?” 

"2020‟nin Haziran"ı dediler. Ama Ģu ana kadar bizim yaptığımız araĢtırmalarda firmanın böyle bir 

planlaması ve yatırımı yok. Bizim sizden ricamız Sayın BaĢkan‟ım, siz geçmiĢ dönemin bu anlamda 

“Yaparız, ederizlerinin” bedelini ödemek zorunda değilsiniz. Yeni bir dönemimiz var, çevreci bir 

kimliğiniz var. Bugün herhalde çevreci diye, bir. Tunç SOYER diye yazsak, Seferihisar‟daki ortaya 

koyduğunuz orkinos balıklarının hassasiyetinden tutun da, pelikanlara kadar hassasiyeti görüyoruz. 

Harmandalı‟da 100 gün sonra bir değiĢimden bahsediyorsunuz. Bizim sizden ricamız ve önerimiz Ģu; siz 

ilk seçim sonucu geldiğinde en düĢük oy alınmıĢ olan Dokuzlar Mahallesine, Kiraz‟a gittiniz ve oraya 

arı kovanları yolladınız. Bakın, Dokuzlar Mahallesi bu bölgeye kuĢ uçuĢu 3,5 kilometrede olan bir 

yerdir. Yine aynı Ģekilde 1/25000‟lik planları incelediğinizde bu bölgenin yanında üniversite, hastane 

yerinin ayrıldığını da görüyoruz. Kiraz'ın itirazı Ģu; ÖdemiĢ‟in, Beydağ‟ın, Kiraz‟ın bütün o bölgenin 

çöpleri burada. VahĢi depolama diye halk tabiriyle tabir ettiğimiz sistemle bertaraf edilmeye çalıĢılıyor. 

Yer altı sularına karıĢıp karıĢmadığıyla ilgili herhangi bir bilgimiz maalesef bulunmamakta. Bizim 
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sizden ricamız Ģudur; siz bu kentin Belediye BaĢkanısınız, Kiraz‟a burayı incelemeye gitmeniz 

lazım Sayın BaĢkan‟ım ve buraya artık bu çöplerin dökülmemesi gerekiyor. Bu firmanın Ģu an 29 yıllık, 

nasıl bir imtiyaz hakkı elde etmiĢse, uzun bir sözleĢmeyle elde edip de hâlâ yapmadığı ile ilgili bir 

ihtarın çekilip çekilmediğini de bilmiyoruz. Bizim bu noktadaki duruĢumuz çok net. Kiraz, bu çöpün, 

bölge çöpünün bildiğimiz eski yöntemlerle depolanmasına ciddi olarak, ciddi anlamda karĢı. Kaldı ki 

sizin, en büyük projenizden biri Kırsal Kalkınma. Kırsal Kalkınmanın en önemli bölgelerinden biri 

Kiraz ilçesi ve tarımsal niteliği taĢıyan bu yerlerde bu tarz yöntemlerin çözülmesi gerekiyor. Eğer bu 

firma bu yatırımı yapmayacaksa BüyükĢehir Belediyesi bu yatırımı yapabilecek güçtedir ve o bölgedeki, 

artık günümüz koĢullarına uygun bir bertaraf tesisinin kurulması gerekiyor. Bu noktadaki itirazımızın 

temel dayanağı budur. 

BAġKAN: AnlaĢıldı. 

HAKAN YILDIZ: Çünkü bunun bitmeyeceğine inanıyoruz. GeçmiĢteki maalesef acı tecrübelerimiz, 

geçmiĢ Meclislerin aldığı kararlar bize bu kanaati oluĢturmuĢ durumda. Sizden bir Meclis Üyesi 

sıfatımla aynı zamanda AK Parti Grubu adına bu algıyı değiĢtirmenizi bekliyoruz. En kısa zamanda bir 

Kiraz‟a gidelim, yerinde bir inceleme yapın, Kiraz halkının orada yaĢadığı mağduriyeti, köylülerin 

orada yaĢadığı sıkıntıları görünüz. Ciddi anlamda bu sorundur. 

BAġKAN: Tamam. 

HAKAN YILDIZ: Bunun sizin liderliğinizde çözülmesini bekliyoruz, teĢekkür ederim. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum.  YeĢim Hanım buyurun. Ondan sonra da size verelim. 

YEġĠM TEKOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri, evet ben de ÇED Raporu ve süreçle 

ilgili bilgilendirme yapacaktım ama Meclis Üyelerimiz söyledi, Ģunu ifade edeyim; 2008 yılından 2014 

yılına kadar yani 6360 sayılı Yasaya kadar Kiraz Belediyesi sadece orayı kullanıyordu. Kendi 

kullanırken bu problemle karĢılaĢmayınca, diğer ilçeler tabii ki orayı da kullanmak zorunda kalınca 

çöpü nereye alacağız? Onu söylüyorum. BaĢkan‟ım, bir de Meclis Üyemiz dedi ki... Siz gidince, 

sabahleyin aldığım bilgiye göre bizim zaten Atık Daire BaĢkanlığımız Kiraz Belediyesindeydi. Belediye 

BaĢkanımızla randevusu olduğu halde bu konuyla ilgili, herhalde iĢi çıkmıĢ, yoktu, BaĢkan 

Yardımcımızla görüĢmüĢ. Sanırım olumlu mutabakat geçmiĢ. Onu da bilgilendireyim BaĢkan‟ım. 

TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: TeĢekkürler. Hakan Beyciğim... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Ama Hakan Beyciğim... (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ama bu, bakın… 

HAKAN YILDIZ: Ben BaĢkan‟ımla görüĢtüm… 

BAġKAN: Tamam... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

AnlaĢıldı... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet, ben 

söyleyeceğim evet, buyurun. 

EROL ÇOMAK: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Belediye Meclis Üyelerim, Erol ÇOMAK, Kiraz Belediye 

Meclis Üyesiyim. ġimdi, Sayın Meclis Üyesi ArkadaĢımızın belirttiği gibi sabahleyin evet, Daire 

BaĢkanlarımız geldiler, görüĢtük onlarla. GörüĢlerimizi biz kendilerine ifade ettik. Bununla alakalı ben 

zaten özellikle Kiraz Belediye Meclisi Üyesi olarak söz almıĢ bulunmaktayım... 5 Haziran Çevre Günü 

dolayısıyla “Çevremizi ve havamızı her zaman, her yerde koruyalım.” sloganıyla 5 Haziran Dünya 

Çevre Gününü kutluyorum ve bu yıl Dünya Çevre Gününde dikkat çeken en önemli gündem baĢlığı 

hava ve çevre kirliliğidir. Dolayısıyla bu çöp dökme alanının bizim bölgemize verdiği çevre kirliliğiyle 

dikkate alındığı için bunu burada belirtmek istiyorum. Dünya Çevre Gününde nefes almanın ve sağlıklı 

bir çevrede yaĢamanın, sağlıklı bir hava solumanın bütün canlılar ve insanlarımız için önemi tartıĢılmaz. 

Katı ve sıvı atıkları, çevre ve hava kirliliği kapsamında dört mevsim önemlidir. Özellikle yaz aylarının 

geldiği bu günlerde daha da bir önem arz etmektedir. Çevremizi koruma anlamında yönetimsel ve 

teknolojik birçok uygulamalar yapılmalıdır. Bu bağlamda Kiraz ilçemizin Yağlar Mahallesinde, 714 

parselde mülkiyeti Hazineye ait olan ham toprak nitelikli 100.000 m²‟lik çöp toplama alanı 

kullanılmaktadır. Yine Yağlar, yine Arkacılar Mahallesi, 1 parsel no‟lu alan üzerine 75 yataklı hastane ve 

250 adet Toplu Konut Projesi bulunmaktadır. Ve ayrıca bu alana Sosyal Tesis Alanları da yapılacaktır. 

Yine bu alan, çöp dökme alanı çevresinde tarımsal faaliyetlerin devam etmesinden dolayı bu çöp dökme 

alanının bütün Kiraz‟da yaĢayan vatandaĢlarımız tarafından kaldırılması yönünde bir talep vardır. Çünkü 

görüĢtüğümüz Kiraz halkından gelen talepler bu yöndedir. Bu bilgiyi Yüce Meclisimizin bilgisine arz 

ederim. Ayrıca bir Kiraz Belediye Meclis Üyesi olarak Dokuzlar Köyüne yapmıĢ olduğunuz arıcılık 
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anlamında katkıdan dolayı teĢekkür ediyoruz.  

BAġKAN: Sağ olun. 

EROL ÇOMAK: Hem arıcılık, hem hayvancılık ve hem kırsal köylere kalkınma anlamında bu ve bu 

benzeri projelerin sadece Dokuzlar Köyü değil, bütün köylerimize yapılmasını talep ediyoruz. TeĢekkür 

ederim.  

BAġKAN: Ben çok teĢekkür ediyorum, sağ olun. Değerli ArkadaĢlar, Hakan Bey‟in söylediği gayet 

tafsilatlı bir açıklamaydı, o nedenle onunla ilgili birkaç cümle söyleyip oylayacağım, çünkü 

Gündemimiz de çok yoğun gerçekten. Sadece Ģunu söylemek isterim; "Ġzmir‟de bir çöp sorunu var." 

algısı yaratılıyor. Aslında böyle bir sorun yok. Harmandalı‟da Türkiye‟nin 2. büyük Enerji Santrali 

kuruluyor ve bu kaygıyı gidermemi söylediniz ya az önce, o kaygıyı giderecek bir örnek vereyim ve 

keseyim. 15 Mayıs'ta ÇED Raporunu aldık. Ġki hafta sonra biz Harmandalı‟da 100 gün içinde bu elektrik 

santralini kuracağımız bilgisini paylaĢtık. Gerçekten de 100 gün sonra, yani Eylül‟de Harmandalı‟da 

elektrik üretimi baĢlayacak. Aynı Ģekilde ÖdemiĢle ilgili uyarınız için teĢekkür ediyorum, o firmayla 

ilgili çalıĢmayı da hızla değerlendireceğim ve varsa bir gecikme, varsa bir ihmal gereğini yapacağız. 

Ama 2020 yılında mutlaka ÖdemiĢ'te de bu tesisi hizmete açacağız ve Ģunu söyleyeyim; o vakit Kiraz‟ın 

yaĢadığı sorun da tam tersine, yani “Çevrenin çöpü bize geliyor.” meselesi tersine dönmüĢ olacak. O 

nedenle sadece biraz daha sabır rica ediyorum. Çünkü gecikmiĢ bir süreç var ortada ama bu süreçle ilgili 

2018 yılında alınan ÇED Raporundan sonra biz hızla bu tesisi kuracağız, hiç kuĢkunuz olmasın. Özgür 

Bey? 

ÖZGÜR HIZAL: Bahsettiğiniz tesisler hayata geçene kadar, maalesef ki bir çöp sorunu var. Bu bir 

gerçek. Yani bunun bir algı olduğunu söylemek çok doğru değil.  

BAġKAN: Peki ne olduğunu söyleyin. 

ÖZGÜR HIZAL: Biz, gerçekten bahsediyoruz. Ama bu tesisler hayata geçer, bu tesisler faaliyete 

geçer, o zaman çöp sorununun olmadığını hep beraber görürüz, konuĢuruz ama bugün itibarıyla, dün 

olduğu gibi, maalesef ki çöp sorunu mevcut ve var.  

BAġKAN: Var da burada Ģöyle bir sorun var; 15 Mayıs'ta Harmandalı için ÇED Raporu geldi biliyor 

musunuz? Ne kadarlık bir yıl gecikmesinden sonra biliyor musunuz? Ve bu 15 Mayıs'ta ÇED geldiğinde 

20.000‟in üzerinde, 20.000 metrenin üzerinde gaz hattı döĢeme iĢlemi tamamlanmıĢtı. Neyse bu çok 

uzun bir mesele, burada ÖdemiĢle ilgili 2020‟de bitireceğimizin taahhüdünü buradan huzurunuzda 

vermek istiyorum. Önergenin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu 

ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 13 ve 27 dâhil, yani sayayım tek tek 13, 14, 15, 16, 17, 18, 

19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27 oybirliği ile Komisyonlardan gelmiĢ, Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

oylanmasını öneriyorum.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Evet efendim, 13‟ten baĢlayarak 13, 14, 15, 16, 17, 

18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26 ve 27 no’lu Önergelerin Komisyonlardan geldiği Ģekliyle kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 28?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan'ım, 28, 29, 30, 31 ve 32. maddeler de aslında Komisyonlarda 

oybirliği ile uygun bulunmamıĢ ancak burada Komisyon Raporlarıyla ilgili bir sorun olmuĢ, oybirliği ve 

oyçokluğu konusunda. Dolayısıyla biz bu madde baĢlıklarındaki konuların Komisyona tekrar iade 

edilmesini öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Uygundur. Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? Evet, 28, 29, 30, 31 ve 32. maddelerin ilgili Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 33?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 33, 34, 35 oybirliği ile Komisyondan geçmiĢ, Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 33, 34 ve 35. Komisyon Raporlarının 

Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 36?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 36, 37 ve 38 aynı Ģekilde oybirliği ile geçmiĢ sadece 38. 

madde de bir farklılık olmuĢ, Hukuk Komisyonuna da gitmiĢ ama sonuçta Komisyon bir karar vermiĢ, 

Komisyondan geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 36, 37 ve 38. 
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Raporların kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 39?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 39 ve 40 oybirliği ile uygun bulunmuĢ, Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle oylansın. 

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 39 ve 40. Raporların Komisyondan geldiği 

Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

TeĢekkür ediyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 41. madde de aslında oybirliği ile uygun bulunmamıĢ ama 

yine bu konunun da Komisyona iade edilmesi gerekiyor, yeniden değerlendirilmesi gerekiyor. 

BAġKAN: Öyle mi? Fatih Bey? Tekrar mı gitsin? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ne gerekçeyle gidiyor? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımıza söz vermek 

istiyorum burada Ufuk Bey‟e. 

BAġKAN: Ufuk Bey buyurun. 

UFUK YÖRÜK: Belediye BaĢkanımızla görüĢtük, bir kez daha inceleyelim dedik. Bizim Ġmar 

Komisyonu çalıĢma anlayıĢımıza göre de ilçelerle yakın temasla ve hemfikir içerisinde yürümek 

istiyoruz. O amaçla konuyu bir kez daha Komisyonumuza iade edilirse inceleyip, sonucunu bildireceğiz.   

BAġKAN: Belediyeden gelen itiraz nedeniyle herhalde tekrar değerlendirilsin isteniyor. Fatih Bey? 

Kemal Bey? Salahattin Bey? 41 no’lu önergenin ilgili Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 51 Komisyonlardan geldiği 

Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: 52 de uygun bulunmuĢ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 52, 53 hatta… 

BAġKAN: Devam edin, devam edin. Hepsi uygun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 54. madde de sadece bir mahallesi sözünde bir tekrar yazılmıĢ, düzeltme var. 

54‟e kadar oylayalım.  

BAġKAN: 55? 55 de uygun bulunmuĢ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 55, 56, 57, 58 hani…  

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 59, 60, pardon. 

BAġKAN: Evet, devam et çekinme, oybirliği ile gitmiĢ Nilay Hanım… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Sayın BaĢkan‟ım, Ģöyle, 61. ve 63. maddede bir konu var. Biz buraya 

kadar oylayalım, geri kalanını öyle değerlendirelim. 

BAġKAN: Tamam, 63‟e kadar, kaçtan baĢlıyorduk? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 61‟e kadar efendim. 

BAġKAN: Kaçtan baĢlıyorduk? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 61. 

BAġKAN: Kaçtan baĢlıyorduk? 39. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan‟ım 42. madde, 42‟den baĢlıyoruz. 

BAġKAN: Tamam. 42.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

BAġKAN: 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 60. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 59 ve 60, evet. 

BAġKAN: Raporların Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun, 61? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 61. maddenin Komisyona tekrar iade edilmesi öneriliyor.  

BAġKAN: Sebep? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yine Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımız açıklasın.  

BAġKAN: Buyurun Ufuk Bey. 

UFUK YÖRÜK: Tire Belediye BaĢkanımızla görüĢtük.  

BAġKAN: Burada mı BaĢkanımız? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 
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sesler ve sözler.)  Evet.   

UFUK YÖRÜK: Ret yemesin, biz bunu kendimiz bir kez daha değerlendirelim, gerekirse geri çekeriz 

dediler, onun için Komisyonumuza iade edilsin. 

BAġKAN: Fatih Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Ġade edilsin. Kemal Bey? Sayın ġAHĠN? 61 no’lu Raporun ilgili Komisyonuna iadesinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 62?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 62, Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın efendim. 

BAġKAN: Fatih Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok, 63‟te de bir iade talebi var da o yüzden. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, bu iadeler farkındasınızdır siz de uzun yıllardır BaĢkanlık 

yapıyorsunuz, çok fazla olmaya baĢladı. Hatalar, sehvenler, vesaireler çok fazla dolaĢmaya baĢladı. 

BAġKAN: Buradan aslında herkes gerekli dersi çıkartıyor, merak etmeyin. 

FATĠH TAġTAN: Çünkü Belediyeler buradan bir kararı çıkartabilecekleri ümitleriyle lütfen buraya bir 

Ģey göndermesinler. 

BAġKAN: Çok haklısınız.  

FATĠH TAġTAN: Prosedürü neyse o yerine gelsin. 

BAġKAN: Ama hem, ilgili Bürokrat ArkadaĢlarımız, hem Ġlçe Belediye BaĢkanı arkadaĢlarımız 

gereken dersi alıyorlar, merak etmeyin. 62? 62 no‟lu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 62 oylansın demiĢtik efendim. 63 iade.  

BAġKAN: 62 no’lu Raporun kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Buyurun Sayın BaĢkan‟ım. 

SALONDAN: 61. madde de önceki dönemde gönderilmiĢ bir madde burada ilgili kurumların görüĢleri 

sorulmuĢ olmasına rağmen, ilgili kurumlardan görüĢ alınmaması münasebetiyle bir reddetme durumu 

söz konusu… (BAġKAN: Evet.) Biz de vakit kazanmak noktasında Komisyona iade edilmesini ve bu 

esnada bu gerekli görüĢleri temin etmemiz için... 

BAġKAN: Yani bu sonuçta bu vatandaĢımız için hayırlı bir Ģey, burada reddetsek tekrar Meclisin 

Gündemine gelmesi çok daha uzun zaman alacak, dolayısıyla o eksik raporların tamamlanması için bir 

süre tanımak makul, değil mi? (SALONDAN: Doğru.) Peki, 63? Evet.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyona iadesi demiĢtik BaĢkan‟ım, aynı gerekçelerle. 

BAġKAN: Aynı nedenle herhalde BaĢkan‟ım doğru mu? Sayın BaĢkan‟ım? Aynı nedenle 63 no’lu 

Raporun görüĢ eksikliği nedeniyle tamamlanması için, Komisyonuna iadesini talep ediyorlar. 

Komisyon Raporunun ilgili Komisyona iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 64 ve 72. maddeler dȃhil Komisyondan geldiği Ģekilde 

oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN: 66‟nın nesi var?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: DeğiĢiklik yapılmıĢ 66. maddede… 

BAġKAN: Ama oybirliği ile uygun bulunmuĢ.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ama oybirliği ile değiĢikliği de oybirliği ile uygun bulmuĢlar. Bütün 

Komisyonlar oybirliği ile hareket etmiĢ.  

BAġKAN: 67 de, 68 de, 69 da, 70 de, 71 de, 72 de dolayısıyla 64’ten baĢlayarak 65, 66, 67, 68, 69, 

70, 71 ve 72. Komisyon Raporları ile ilgili söz vereyim. Komisyondan geldiği Ģekli ile kabulü Kemal 

Bey? Sayın ġAHĠN? Ġlgili maddeleri Komisyondan geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Nilay Hanım baĢka kaldı mı?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dilek ve Temenniye geçiyoruz efendim.  

 

X. DĠLEK VE TEMENNĠLER 

BAġKAN: Dilek ve Temennide bulunmak isteyen arkadaĢım, buyurun efendim. Sonra da size vereyim 

Bülent Bey. Buyurun, Hüsnü Bey buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri ben de hepinizin geçmiĢ Ramazan ve ġeker 

Bayramını en içten dileklerimle kutluyorum. Sayın BaĢkan, ilk önce bizim bu Mecliste yaptığımız canlı 

yayın konusuyla ilgili bir itirazım olacak. Sayın BaĢkan, biz burada bir canlı yayın falan yapmıyoruz.  

Burada iki tane kamera var. Bir tane kamera orada Meclisi görüyor, bir tane kamera da burada sadece 

karĢıyı görüyor. Yani burada, Ģu an burada ben mi konuĢuyorum, siz mi konuĢuyorsunuz, izleyenler 
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bilmiyor, duymuyor. Ġstanbul‟daki gibi… 

BAġKAN: Benim ağzım kapalı.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Hayır, yani Ģöyle hiç ağız da gözükmüyor, sıkıntı orada BaĢkan‟ım. Yani kamera 

sizi çekmiyor, kamera Ģöyle Ģu açıyı alıyor, bir de bu açıyı alıyor. Ondan dolayı bu canlı yayın olayını 

daha detaylı, daha iyi bir Ģekilde ve aynı zamanda yani Ġstanbul‟daki yapılan canlı yayın ile buradaki 

yapılan canlı yayın arasında, yani birisi 1970‟lerin televizyonu, birisi de günümüzün televizyonu ve aynı 

zamanda  bu canlı yayını yapıyorsak, Konak Meydanında iĢte bizim burada büyük bir ekranımız var, 

yine aynı Ģekilde Cumhuriyet Meydanında var, yine Gündoğdu Meydanında var, bunların hepsine de, 

bunlar canlı yayın… Yine KarĢıyaka‟da var, iskelenin orada. Bunların hepsine de canlı yayın olarak, 

daha iyi olur. Meclisimizde çıkan kararları, uyumu, hepsini, vatandaĢımız, halkımız görürse bu konudan 

biz de mutlu oluruz.  

BAġKAN: Bir saniye sözünüzü kesmiĢ olmayacağım, soracağım arkadaĢlarıma bunu yapabilir miyiz 

teknik olarak arkadaĢlar? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Yapabiliriz, tamam. Peki.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, bir de dün akĢam yaĢadığım bir olay oldu; burada, Sayın Konak 

Belediye BaĢkanımız Sayın Abdül BATUR‟a çok teĢekkür edeceğim. Dün akĢam bir arkadaĢım aradı, 

bizim Ġl Yönetim Kurulu Üyemiz bir arkadaĢımız, dedi ki “Hüsnü Ağabey dedi, burada bir tane martı 

var ve yedi sekiz tane kedi de bekliyor etrafında, martı da yaralı, bunu dedi ağabey BüyükĢehir‟de 

kim?..” vallahi dedim ki hiç kimseyi bilmiyoruz daha. Çünkü bizde hiç kimsenin telefon numarası yok. 

Kimi arayacağımızı da bilmiyoruz. Derken Fırat SOYLU aklıma geldi. Fırat‟ı aradım, Sayın BaĢkanın 

Basın DanıĢmanı. Dedim Fırat böyle böyle bir Ģey var, o da hemen sağ olsun, sanırım BaĢkanı aradı 

bilmiyorum ama zabıtayı aradı. Bir on beĢ dakika sonra martı ellerinde, martının fotoğrafını çekmiĢler 

bana yolladılar. Bunu unutmadan, Sayın Konak Belediye BaĢkanımıza teĢekkür ediyorum. Sayın 

BaĢkan‟ım, biliyorsunuz bu daha önce KarĢıyaka‟da, MaviĢehir‟de minibüsler vardı. Yani taksi 

dolmuĢlar vardı, bilirsiniz. MaviĢehir ve bu Ġskele arasında çalıĢıyordu. Bu tabii tramvay yapıldıktan 

sonra bunlar kaldırıldı. Bununla ilgili daha önce de bir çok Ģikayetimiz oldu. Sayın Aziz 

KOCAOĞLU‟na da oldu. Hatta tartıĢmamız da oldu. Selçuk‟ta yine tartıĢtık. Çünkü orada Ģu an otobüs 

yok. Yani MaviĢehir‟den kalkıp da direkt Ġskeleye gelip ring yapan herhangi bir taĢıt yok. Ya gelecek, 

Bostanlı Ġskelede inecek oradan gidecek. Bundan dolayı yaĢlı insanlar mahalle muhtarımıza, ki orada da 

Cumhuriyet Halk Partisi %87 gibi oy alıyor, mahallede. Bu konuda çok Ģikayet var. Sayın BaĢkan, 

buraya üç dört tane küçük, büyük otobüsler değil, o midibüs diyoruz galiba onlara biz, bunları da 

koyarsak çok iyi olur. VatandaĢ bu konuda çok Ģikayetç. Bu konuyu BaĢkan'ım dileğe alırsanız, çok 

seviniriz. Sayın BaĢkan‟ım, bir de geçenlerde su indirimi yaptınız, bu konuda teĢekkür ediyoruz. Fakat 

bu %10 indirim olmuyor Sayın BaĢkan‟ım, bir fatura yanımdaydı da ona bakayım bir. ġimdi bir tane de 

fatura var elimde, bu faturada 29 Liralık su bedeli var, fakat gelen en son total 86 Lira. Yani burada %10 

indirim, 29 Lira 52 KuruĢ üzerine olacak. Yani orada biz… Burada ne olacak? 29 Lira, 3 Lira yapıyor. 

Fatura 86 Lira değil, 83 Lira gelecek. Burada %10 indirim yok. Bundan dolayı belediyelerde katı atık 

bedeli, katı atık toplama bedeli bunlarla beraber büyüyor, büyüyor, büyüyor... Onun için Ġzmir halkı 

sanmasın ki bu fatura %10 aĢağıya gelecek.  

BAġKAN: Ġzmir halkı sanmasın ki o katı atık bedeli bizim cebimize giriyor.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Biliyorum, BaĢkan‟ım onu da biliyorum, ona da geleceğim. (BAġKAN: Peki.)  

Bunu da lütfen Sayın BaĢkan‟ım, Ġzmir‟deki bütün ilçeler, hepsini bir rakama bir Ģeye bağlayalım. Yani 

Çevre Bakanlığından çıkan yönetmelikle ama bizim her ilçe farklı farklı topluyor. Bunu bence 

BüyükĢehir olarak, bunun önüne geçebiliriz. Bundan dolayı, bu çok önemli Sayın BaĢkan‟ım. Evet, 

Sayın BaĢkan‟ım bir de yine bir temenni dileğimiz olacak, KarĢıyaka‟da Balıkçı Barınağı var 

biliyorsunuz, çok da güzel. Orada balıkçılarımız… Aynı bu Güzelbahçe‟de olduğu gibi, KarĢıyaka‟da da 

Balık Hali yapılsın orada insanlar balık alıĢveriĢi yapsınlar, daha sonra... Çok denendi, bir türlü olmadı 

yapılmadı. Bu konuyu bizzat o tarafa da gelirse… O bölge halkının iĢte Çiğli‟si, Menemen‟i, 

KarĢıyaka‟sı, Bayraklı‟sı, Bornova‟sı ve diğer ilçelerin hepsinin faydalanabileceği çok önemli bir alan 

haline getirebilirsiniz. Yerimiz müsait çok da herhangi bir sıkıntı çıkmaz, BüyükĢehir‟in yerleri var 

orada. Bu konuyu da BaĢkan'ım dileğe  alırsanız çok seviniriz. Sayın BaĢkan, hepinize çok teĢekkür 

ediyorum, Ģimdilik. BaĢka Ģeyler var ama önümüzdeki Meclislere saklayalım. Hepinizi sevgiyle, 

saygıyla seviyoruz.  

BAġKAN: Peki teĢekkür ediyorum. Hakan Bey, Bülent Bey'e söz vermiĢtim. Buyursunlar Bülent Bey.  
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BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Değerli Basın 

Mensupları, Cumhuriyet Halk Partisi Karabağlar Meclis Üyesi Bülent SÖZÜPEK. ġahsım adına dilek 

ve temennilerde söz almıĢ bulunmaktayım. Bugün Türk ve Dünya ġiirinin Üstadı, Mavi Gözlü Dev, 

Nazım HĠKMET‟in 56. ölüm yıldönümü, saygıyla ve özlemle anıyorum. Yine Haziran ayında 

kaybettiğimiz ünlü Ģairlerimizden Orhan KEMAL‟i ve Ahmet ARĠF‟i de saygıyla anıyorum. 

“Özgürlüğün geldiği gün,  o gün ölmek yasak.” demiĢti Cemal SÜREYYA. Bundan tam altı yıl önce 

Taksim Meydanı'nda Gezi Parkı olmak üzere yaĢamımız ve yaĢam alanlarımıza amansız bir Ģiddetle 

saldırıların karĢısında omuz omuza birliktelik verdik, dayanıĢma içinde olduk, umut olduk, barıĢ olduk. 

Milyonlarca yurttaĢın güzel bir geleceğe dair umudunu yeĢerten gezi direniĢi, en zor zamanlarımızda 

dȃhi bizlere yaĢam enerjisi oldu. Tüm dünyaya örnek olan bu barıĢı ve yaratıcı direniĢ öylesine akıl 

almaz bir amansız Ģiddetle bastırılmaya çalıĢıldı ki, insanların adalet, ekmek ve özgürlük için 

meydanlara döküldüğü bu eylemlerde Berkin ELVAN, Ali Ġsmail KORKMAZ, Ahmet ATAKAN, 

Ethem SARISÜLÜK, Mehmet AYVALITAġ, Medeni YILDIRIM ve Hasan Ferit GEDĠK‟i kaybettik.  

Halk, ekmeğe ve adalete doyuncaya kadar sürecek olan kavgada, hiçbir çocuk yatağa aç girmeyinceye 

kadar ve her Ģey çok güzel oluncaya kadar mücadelemiz devam edecek. Bir de ben vatandaĢlardan 

aldığımız olumlu izlenimlerden dolayı, kısa sürede Ġzmir halkına verdiğiniz hizmetlerden, ulaĢım 

konusunda yapmıĢ olduğunuz indirimlerden, en son su ile yapmıĢ olduğunuz indirimlerden dolayı size 

teĢekkür ediyorum. Bu konuda Meclisimizin de birlikte oybirliği ile verdikleri kararlardan dolayı bütün 

Meclis Gruplarımıza ayrıca teĢekkür ediyorum. Bu Meclisimizde alınan kararların da Ġzmir‟imize hayırlı 

olmasını diliyorum. Ġyi akĢamlar.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum. Hakan Bey, buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan… Öncelikle taahhüdünüz için teĢekkür ederiz. Yani 2020‟de o 

bölgenin çöp sorununu çözecek tesisin…  

BAġKAN: 2020 sonunda.  

HAKAN YILDIZ: Sonuna kadar olan... Ama aslında burada bir problem daha hȃlȃ devam etmekte. 

Çünkü mevcut yerin mülkiyetiyle ilgili konu daha hȃlȃ Hazine olması nedeniyle bir problem var. Sizden 

bölgeye gidip, inceleme noktasındaki talebimizi ben tekrar etmek istiyorum. Çünkü bölge halkının... 

Çünkü belki de bölge halkının bunu sizden de duyması gerekecek. Çünkü geçmiĢ dönemlerde aldığımız 

sözlere rağmen yapılmamasının bölge halkı üzerinde yarattığı bir olumsuz hava var, çevre anlamında da 

olumsuz bir havası var. Ve cidden de mülkiyetiyle ilgili orada bir problem hȃlȃ durmakta. Bu konunun, 

tekrar mülkiyet açısından da irdelerseniz daha sağlıklı olacağı kanaatindeyim. TeĢekkür ederim.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum, baĢka dilek ve temenni de bulunmak isteyen? Evet buyursunlar. 

ĠLHAN DAL: Ġlhan DAL, Buca Meclis Üyesi. Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım 

toplantılarımızın baĢladığı ilk günden bu yana AK Partili arkadaĢlar “Kentin menfaatine olacak her 

konuda sizlerin yanınızdayız, sizin yanınızdayız.” diyorlar. Dolayısıyla benim de aklıma ilçemle ilgili 

iki tane konuda kendilerinden katkı istemek, destek istemek geldi. Bunlardan bir tanesi Buca Metrosu. 

2017 yılının Aralık ayından bu yana yatırım listesine alınması beklenen Buca Metrosu... Sanırım bu 

konuda itiraz etmeyeceklerdir, bize katkı koyacaklardır. Çünkü… 

BAġKAN: Beraber gideceğiz zaten.  

ĠLHAN DAL: Tamam.  

BAġKAN: Ankara‟ya, değil mi BaĢkan‟ım? Buca Metrosu için beraber Ankara‟ya gideceğiz diyorum 

Ġlhan Bey‟e de... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  

ĠLHAN DAL: Ama daha güçlü. Kendi menfaatine olan bir konu.  

BAġKAN: Yok yok sözü aldık, beraber gideceğiz.  

ĠLHAN DAL: Evet bir diğer konu da neredeyse her dönem Belediye BaĢkan adayının, burada sataĢma 

olarak değerlendirmesinler arkadaĢlar, somut bir konudan bahsediyorum, ilk taahhüdü Buca Cezaevinin 

kaldırılması, neredeyse AK Partili bütün Belediye BaĢkan adaylarının... Ama sonrasında seçim bittikten 

sonra konu tümüyle kapanıyor.  

BAġKAN: Özgür Bey bunun için de gideriz. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Gidiyoruz. Buna da onay aldık, beraber gidiyoruz.  

ĠLHAN DAL: Tamam o zaman sıkıntı yok. Kendilerine teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Biz de teĢekkür ediyoruz. Sağ olun. 

ĠLHAN DAL: Size de teĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz. 
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ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan'ım, uzun yıllar Buca‟da yaĢamıĢ, Buca‟da okumuĢ 18 yaĢında 

Buca‟ya yerleĢmiĢ biri olarak, Sayın Meclis Üyesinin hassasiyetlerinin farkındayım. Ama maalesef 

Buca‟nın bu bahsettiği sorunların dıĢında çok çok daha ciddi sorunları var. Buca, benim 1996 yılında 

geldiğim ve yerleĢtiğim Buca olmaktan maalesef çıktı. Ciddi bir trafik sorunu var, ciddi bir yapılaĢma 

sorunu var.  

BAġKAN: El birliği ile çözeceğiz.   

ÖZGÜR HIZAL: O eski Buca evlerinin, öğrencilik yıllarımda, eski Buca evlerinin sokaklarından 

geçtiğimde gerçekten çok mutlu oluyordum. Ama son zamanlarda aynı mutluluğu göremiyorum. Bu 

anlamda elbette ki biz söylüyoruz ve tekrar edeceğim; biz doğru olanın her zaman yanındayız, doğru 

yapılanın her zaman destekçisi olacağız ama yapılamayanların, eksik yapılanların sorumluluğunu elbette 

ki üstlenmeyeceğiz. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Biz teĢekkür ediyoruz. Değerli ArkadaĢlar, gerçekten konuĢmaya doyamıyoruz ve ne güzel 

konuĢuyoruz. Çok da güzel. Yani gerçekten ben Ģahsen çok büyük keyif aldığımı söylemek isterim. 

Yani bu uyumlu çalıĢma ortamı nedeniyle tek tek bütün arkadaĢlarıma teĢekkür ediyorum. Hem de 

hakikatten saatler geçiyor ve kimsede bir yorgunluk emaresi görmüyorum. Bu nedenle de çok mutlu 

olduğumu söylemek isterim. Buyurun efendim. Kendinizi de tanıtırsanız lütfen... 

ALĠ GÖNEN: Sayın BaĢkan, Ali GÖNEN, Gaziemir Belediye Meclis Üyesi. Sayın BaĢkan, Değerli 

Meclis Üyelerimiz, Çok Kıymetli Misafirler hepinizi öncelikle saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Değerli 

BaĢkan‟ım, benim de bu anlamda teklifim, Ģöyle bir önerim olacak; Gıda ÇarĢısında ticaretle 

uğraĢıyorum. Biliyorsunuz Gıda ÇarĢısı Ege'nin ticaret merkezi, aynı zamanda kalbi ama maalesef 

burada hem trafik sıkıĢıklığı yönünden, esnaf arkadaĢlarımızdan gelen Ģikayetler... Özellikle iĢ saati 

çıkıĢlarında Göğüs Hastalıkları Hastanesi ve Atatürk Stadı'nda trafiğin kitlenmesi noktasında çok ciddi 

sıkıntılar var. Bunları dile getirmemiz istendiği için bunları söylemek istiyorum. Bir baĢka çok önemli 

bir konu yine Gıda ÇarĢımızın en önemli sorunlarından biri otopark sorunu, onu da yirmi yıldan beri 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığımıza ait bir otopark var, yaklaĢık yirmi yıl önce yapılmıĢ ama ne 

hikmetse oraya otomobil çıkmıyor, kamyonet çıkmıyor ve yirmi yıldan beri atıl bir Ģekilde duruyor. 

Tam bir Aziz NESĠN‟lik hikaye. O bakımdan ben sizin de bu konuya ilgi göstererek o katlı otoparkın 

bir an evvel "Neden, niçin çalıĢmaz?" ya da "Nasıl kamuya tekrar kazandırabiliriz?" noktasında 

desteğinizi rica ediyorum. TeĢekkür ediyorum, iyi akĢamlar. 

BAġKAN: Ben teĢekkür ediyorum. Haberdarız ve çalıĢıyoruz onunla ilgili, sağ olun. Evet, buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis Üyeleri, Aliağa temsilcisiyim, Hakan ġĠMġEK. Evet, 

çok verimli Meclis çalıĢmaları geçiyor. Birçok konu da oybirliği ile geçiyor. Hakikatten böyle gidecek 

gibi görünüyor. Ben öncelikle Aliağa‟nın planlarıyla ilgli ilk Meclis Toplantısında daha gündeme 

getirmiĢtim. TeĢekkür ediyorum, Sayın Genel Sekreter Yardımcısı Suphi Bey, Daire BaĢkanımız Zeliha 

Hanım ve ilgili ġube Müdürlerimize. Bizim Planlama Müdürümüz ve Plancılarımızla beraber 

bayramdan önce verimli bir toplantı yaptık, belirli noktalarda birbirimize yaklaĢtık. Sanıyorum bu 

Meclis maratonundan sonra da önümüzdeki hafta daha da ileri noktalarda bu planlarla ilgili belli bir 

noktaya varacağız diye düĢünüyorum. ĠnĢallah, umut ediyorum ki Temmuz Meclislerinde de bu 

planlarda, Seferihisar‟ın her Mecliste geçtiği gibi, artık Aliağa‟nın da böyle geçsin isterim. Ama sizin 

samimiyetinize güvenerek, inanarak söylüyorum, çok içtenlikle söylüyorum Sayın BaĢkan. Hatırlarsanız 

ilk Meclis Toplantısında Komisyonlar oluĢtuktan sonra "artık çalıĢma vakti" dedik ve ġakranımızın atık 

su, kanalizasyon problemini dile getirdim. Bununla ilgili herhangi bir çalıĢma olmadı. ġöyle ki; 9 

Nisan‟da bir vatandaĢımız, ġakran‟da oturan bir vatandaĢımız ĠZSU‟ya bir yazı gönderiyor. Diyor ki; 

“Bu ġakran‟daki kanalizasyonla ilgili ne oldu?” ĠZSU ve Kanalizasyon Ġdare Genel Müdürlüğü 

tarafından bilgi veriliyor. Ve Ģöyle deniliyor; "Biz 2014 yılında ilgili arıtma tesisiyle ilgili bir yer teslimi 

yapmıĢtık." Ancak verilen cevapta o yerin, verilen yerin arıtma tesisi için uygun olmadığı söyleniyor. 
Uygun değilse, hemen bir baĢka yer tahsis ederiz. Yani bu bahane olacak bir nokta değil benim kanımca. 

Kaldı ki havalar ısındı, bir hafta sonra okullar kapanacak ve bütün yazlıkçılar, Aliağa‟nın tek sayfiye yeri 

ġakran‟a akın edecek ve orada tekrar kanalizasyon ve foseptik problemi had safhaya ulaĢacak. ġu anda 

ĠZSU‟nun, kurumunuzun orada bir tane vidanjörü var, o da küçük bir vidanjör, her gün dolan foseptikleri o 

bir vidanjörün toparlaması, toplaması, tasfiye etmesi imkansız gibi görünüyor. Kaldı ki ücret alıyor. Biz 

Aliağa Belediyesi olarak vidanjör takviyesi yapıyoruz. Tabiri caizse bir dolu üç boĢ yapıyoruz, yani vatandaĢ 

fazla ücret ödemesin diye. Sanıyorum kurumunuz 60 Lira bedel alıyor vidanjör baĢına. Ve maalesef 

yetiĢmiyor. Hafta sonları zaten dıĢarıdan gelen vatandaĢlarla beraber plajlar oldukça doluyor. Ve etraftaki 
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foseptik taĢkınları ciddi sıkıntı yaratmaktadır. Bu konuyla ilgili istirham ediyorum. Çünkü neden? 

Olmayan bir arıtmaya, kanalizasyona, biraz evvel Meclis Üyemiz bir fatura gösterdi, atık su bedeli alınıyor 

maalesef. Yani olmayan kanalizasyona bir de atık bedeli alınıyor. En azından bunu böyle bir telafi edersek, 

ilgileneceğinizi de umuyorum. Mutlaka hassasiyetle davranacağınızı biliyorum. TeĢekkür ediyorum.  

BAġKAN: Takip edeceğim. Evet Değerli ArkadaĢlar, buyurun efendim.  

ERKAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan‟ım Buca Metrosuyla ilgili Sayın Meclis Üyemiz destek istedi. Siz de 

"Ankara‟ya beraber gideriz" dediniz. Ben 31 Mart'tan önce, seçimden önce Bakanlıkla görüĢmüĢtük. 2018 

yılında Bakanlıkça programa alınması için müracaat edilmiĢ ancak 2018 Yılı Bütçesi uygun olmadığı için 

alınmamıĢtı. Acaba 2019 yılında, 31‟inden sonra siz bütçeye alınması, Bakanlığın devralmasıyla ilgili bir 

müracaatta bulundunuz mu? Bir talep yazınız var mı efendim? Onu öğrenmek istemiĢtim.   

BAġKAN: Dört tane talep yazısı var, merak etmeyin. Talep yazılarının hiçbirine cevap verilmedi. Bu 

konuyu burada kurcalamanın bir faydası yok.  

ERKAN ÇALIġKAN: Yok sadece sordum yeni, 2019‟la ilgili bir talebimiz var mı diye?  

BAġKAN: Her ay mı yapmak lazım bunu? 

ERKAN ÇALIġKAN: Yok efendim, yıl olarak yapmamız lazım.  

BAġKAN: Yapıldı, 2019 yılı içinde de yapılmıĢ. 2018‟in Eylül‟ünde de yapılmıĢ, daha önce de yapılmıĢ. 

Üstelik bir bütçe talep edilmiyor, bir proje talep edilmiyor. Yani hiçbir Ģey talep edilmiyor.  Sadece bir onay 

imzası gerekiyor. O nedenle beraber gitmemiz çok faydalı olacak diye düĢünüyorum. Yani bir Ģey eksik 

kalmıĢ, eksik anlatılmıĢ belki, anlaĢılmamıĢ belki ama beraber gidip bunu anlatmamız lazım. Çünkü 

istediğimiz Ģey sadece yasal bir onay imzasının tamamlanması.  

ERKAN ÇALIġKAN: Bakanlık bir onaya ihtiyacınız olmadığını söylüyor. Bunu ayrıca tekrar görüĢürüz 

efendim.   

BAġKAN: Ama mevzuat... Gittiğimiz zaman göreceğiz, mevzuat bir onay gerektiriyor. Biz baĢlayamıyoruz. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Nasıl efendim?  

ERKAN ÇALIġKAN: Burada gerekmiyor diye yazıyor.  

BAġKAN: Ama gerekiyor yazamaz. Neyse evet, yani ben bu konuda daha fazla sözü uzatmak istemem. 

BaĢka dilek ve temennide bulunmak isteyen? Olmadığına göre... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

XI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Nasıl efendim? Mazeretlerin… Gelmeyen arkadaĢlarımızın mazeretlerinin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

XII. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

BAġKAN: Ġkinci BirleĢimimiz 12‟sinde, saat 18.00‟de, Meclis Salonumuzda, aynı yerde. Gündemimizin 

kapatılmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Bülent Bey 

teĢekkür ederim. 

                                                                      

 

                                         
 

                                                                                                     

        

 

                                                                                              

 

 

 

 

 

 

Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU                                                         

 Divan Kâtibi 

 

 

 Sultan ĠPEKLĠ 

    Divan Kâtibi 
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Divan Kâtibi  

 

Yusuf DEMĠRCĠOĞLU    

 Divan Kâtibi 
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                  Meclis BaĢkanı 
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